
 

ZAPISNIK 

O RADU 11. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO ODRŽANE 

15.11.2024.GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI 

 

 Četrnaestu radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je predsjedavajući Elvedin 

Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici je prilikom otvaranja prisustvovalo 26 zastupnica i zastupnika, dok su se ostali 

priključili u toku sjednice. 

Izostanak sa sjednice opravdale su zastupnice Fatima Gavrankapetanović-Smailbegović i 

Sebija Izetbegović. Sjednici nije prisustvovao zastupnik Albin Zuhrić. 

 

U skladu s naprijed iznesenim, prisustvo zastupnika 11. Radnoj sjednici je bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Kalem Adi 

3. Kapidžić Faruk 

4. Selmanović Faruk 

5. Viteškić Smiljana  

6. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Memić Arijana 

5. Okerić Elvedin 

6. Pobrić Rusmir 

7. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čengić Irfan 

3. Čičić Davor 

4. Kapo Belma 

5. Pekić Jelena 

6. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Klarić Sanela 

4. Melank Miomirka 
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STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Pilav Ilijaz 

3. Vujović Vedrana 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA/INICIJATIVA “ZA NOVE GENERACIJE” 

1. Marjanović Damir 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Gaković Elza 

2. Hodžić Admela 

3. Lemezan Redžo 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutne u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

 

U radnom dijelu sjednice, predsjedavajući je istakao da je Prijedlog dnevnog reda 11. Radne 

sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio Kolegij Skupštine na sjednici održanoj dana 

01.11.2023.godine sa Planom rada sjednice i zauzeo stav da se dnevni red formira na način da se 

tačke za raspravu objedine gdje je to moguće. 

Predsjedavajući je potom pročitao Prijedlog dnevnog reda, te predložio da se zastupnici prije 

usvajanja samog dnevnog reda izjasne o vođenju objedinjene rasprave po podtačkama u okviru 

tačaka: 5, 7, 8, 9 i 12, a da se izjašnjavanje provede pojedinačno. 

Nakon izjašnjavanja, konstatovano je da je većinom glasova (20 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i 6 glasova „suzdržan“) usvojen prijedlog o vođenju objedinjenje rasprave. 

Potom je pozvao zastupnike da se izjasne o predloženom Dnevnom redu. 

Nakon glasanja, konstatovano je da je Dnevni red 11. Radne sjednice Skupštine Kantona 

Sarajevo usvojen većinom glasova (s 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i s 3 glasa 

„suzdržan“), i glasi: 

 

1. Poslanička/zastupnička pitanja inicijative i odgovori; 

2. Prijedlog Odluke o potvrđivanju Vlade Kantona Sarajevo; 

3. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o imenovanju članova Vijeća nacionalnih manjina 

Kantona Sarajevo; 

4. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Izmjene i dopune Finansijskog plana Javne ustanove 

„Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo“ Sarajevo za 2023. godinu sa prijedlogom Odluke 
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o izvršenju Izmjena i dopuna Finansijskog plana Javne ustanove „Služba za zapošljavanje 

Kantona Sarajevo“ Sarajevo za 2023. godinu; 

5. Izvještaji o radu i finansijskom poslovanju Javnih ustanova iz oblasti zdravstva za 2022. 

godinu: 

a) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za hitnu medicinsku 

pomoć Kantona Sarajevo Prim. dr. Silva Rizvanbegović za 2022. godinu; 

b) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za medicinu rada 

Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

c) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za zdravstvenu zaštitu 

zaposlenika Ministarstva unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

d) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za bolesti ovisnosti 

Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

e) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za zdravstvenu zaštitu 

žena i materinstva Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

f) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za javno zdravstvo 

Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

g) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Psihijatrijska bolnica Kantona 

Sarajevo za 2022. godinu; 

h) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove „Apoteke Sarajevo“ za 2022. 

godinu; 

i) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Kliničkog centra Univerziteta u Sarajevu za 

2022. godinu; 

j) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Kantona Sarajevo Zavod za 

zaštitu zdravlja studenata Univerziteta u Sarajevu za 2022. godinu; 

k) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Dom zdravlja Kantona Sarajevo 

za 2022. godinu; 

l) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za sportsku medicinu 

Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

m) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javna ustanova Opća bolnica „Prim. dr. 

Abdulah Nakaš“ za 2022. godinu; 

6. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo 

za 2022. godinu; 

7. Izvještaji o poslovanju Kantonalnih javnih komunalnih preduzeća za 2022. godinu: 

a) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “Vodovod i 

kanalizacija” d.o.o. Sarajevo za 2022. godinu; 

b) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “POKOP” d.o.o. 

Sarajevo za 2022. godinu; 

c) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “SARAJEVOGAS” 

d.o.o. Sarajevo za 2022. godinu; 

d) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “RAD” d.o.o. Sarajevo 

za 2022. godinu; 

e) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “PARK” d.o.o. 

Sarajevo za 2022. godinu; 

f) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “Tržnice-pijace” d.o.o. 

Sarajevo za 2022. godinu; 

g) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “Toplane-Sarajevo” 

d.o.o. Sarajevo za 2022. godinu; 
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8.    Izvještaji o radu i finansijskom poslovanju Javnih ustanova iz oblasti kulture za 2022. godinu: 

a) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Narodno pozorište Sarajevo za 

2022. godinu; 

b) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Sarajevski ratni teatar - SARTR 

za 2022. godinu; 

c) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Sarajevska filharmonija za 2022. 

godinu; 

d) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javneustanove MES – Međunarodni teatarski 

festival – Scena MESS za 2022. godinu; 

e) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Pozorište mladih Sarajevo za 

2022. godinu; 

f) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Kamerni teatar 55, Sarajevo za 

2022. godinu; 

g) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Collegium artisticum, Sarajevo 

za 2022. godinu; 

h) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Bosanski kulturni centar 

Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

i) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Historijski arhiv Sarajevo za 

2022. godinu; 

j) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Biblioteka Sarajeva za 2022. 

godinu; 

k) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Muzej “Alija Izetbegović”, 

Sarajevo za 2022. godinu; 

l) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Kantonalni zavod za zaštitu 

kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa, Sarajevo za 2022. godinu; 

m) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Muzej Sarajeva za 2022. 

godinu; 

9.    Izvještaji o poslovanju Kantonalnih javnih ustanova iz oblasti socijale za 2022. godinu: 

a) Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Odgojni centar Kantona Sarajevo“ za 

2022. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) 

sa prilozima; 

b) Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Gerontološki centar“ za 2022. godinu 

(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) sa prilozima; 

c) Izvještaj o poslovanju Javne ustanove Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo za 

2022. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) 

sa prilozima; 

d) Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Porodično savjetovalište“ za 2022. 

godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) sa 

prilozima; 

e) Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Dom za socijalno zdravstveno 

zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba“ za 2022. godinu (Izvještaj o radu sa 

Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) sa prilozima; 

f) Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Dom za djecu bez roditeljskog staranja 

za 2022. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. 

godinu) sa prilozima; 
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g) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove „Služba za zapošljavanje 

Kantona Sarajevo“ Sarajevo za 2022. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o 

finansijskom poslovanju za 2022. godinu) sa prilozima; 

h) Izvještaj o poslovanju Javne ustanove „Kantonalni centar za socijalni rad“ za 2022. godinu 

(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) sa prilozima; 

10.  Izvještaj o radu Pravobranilaštva Kantona Sarajevo za 2022. godinu;  

11.  Izvještaj o radu Kantonalnog zavoda za pružanje besplatne pravne pomoći za 2022. godinu; 

12.  Izvještaji o radu Nezavisnog odbora u 2022. godini: 

a) Izvještaj o radu Nezavisnog odbora za period mart – septembar 2022. godine; 

b) Izvještaj o radu Nezavisnog odbora za period juli-decembar 2022. godine: 

13.  Izvještaj o radu Odbora za žalbe javnosti za 2022.godinu; 

14.  Izvještaj o poslovanju Javnog preduzeća „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo za 

2022. godinu; 

15.  Izvještaj o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za period od 01.01. do 31.12.2022. godine; 

16.  Izvještaj o provođenju Gender akcionog plana Kantona Sarajevo za period od 2019. do 2022. 

godine, za period od 01.01.2022. do 31.12.2022. godine; 

17.  Izvještaj o realizaciji Plana povratka u i iz Kantona Sarajevo za period 01.01.-31.12.2022. 

godine, sa osvrtom na problematiku obezbjeđenja alternativnog-privremenog smještaja i Plan 

povratka u i iz Kantona Sarajevo za 2023. godinu; 

18.  Izvještaj o radu Kantonalne uprave za inspekcijske poslove Kantona Sarajevo za 2022. 

godinu. 

 

TOK SJEDNICE 

Realizacija prve tačke dnevnog reda. 

 

AD – 1. 

POSLANIČKA/ZASTUPNIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI 

 

 Predsjedavajući je otvorio tačku dnevnog reda i dao riječ prvoj prijavljenoj zastupnici. 

 

 Zastupnica Smiljana Viteškić je podnijela sljedeće (citiramo): „Za današnju sjednicu ja 

imam dva pitanja koja su upućena Ministarstvu saobraćaja i direktoru GRASA. Znači prvo je, 

tražim da mi se dostavi pisani odgovor na pitanje kada će radnice koje rade na čišćenju vozila 

GRASA biti primljene u stalni radni odnos jer su potrebne preduzeću koje je tražilo prijem iz 

istih? Prema informacijama kojima raspolažem u preduzeću GRAS je uposlen određeni broj žena 

koje rade skoro 3 godine na poslovima čišćenja vozila, a ne uplaćuju im se doprinosi po osnovu 

obaveznog penzionog i zdravstvenog osiguranja. Radi se o ženama koje rade na sva četiri vida 

prijevoza, neke od njih su samohrane majke, majke maloljetne djece, djeci sa poteškoćama u 

razvoju, a kojima se u slučaju nekog problema ne dopušta bolovanje jer na to nemaju pravo. 

Također, prekovremeni sati, dani vikenda, dani državnih i vjerskih praznika, noćni sati i sva prava 

koja bi im pripadala po Zakonu o radu Federacije Bosne i Hercegovine i kolektivnom ugovoru na 

njih se ne odnose. I zamislite situaciju da dožive povredu na radu šta bi se dogodilo sa tim 

ženama. Molim pisani odgovor. Drugo pitanje također upućujem Ministarstvu saobraćaja i 

direktoru GRASA. Molim i usmeni i pisani odgovor na pitanje šta ste planirali u narednom 

periodu za nesmetano odvijanje autobuskog saobraćaja na linijama Hrasnica-Ilidža i Ilidža-

Sokolović kolonija, kao i na drugim linijama, posebno Ilidža - Vlakovo? Koliko godina su stari 

autobusi GRASA koji voze na ovim linijama, zašto ne zanavljate autobuse? Nakon nedavne 

informacije da Centrotransovi autobusi neće saobraćati na prve dvije linije, građani ovih naselja 

bili su jako uznemireni jer im je dobro došlo pojačanje GRASA, a nikako ukidanje Centrotransa, 

koji je vrlo korektan, korektan prijevoznik“. 
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 Zastupnica Arijana Memić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja imam nekoliko pitanja 

za Ministarstvo unutrašnjih poslova i Upravu policije Ministarstva unutrašnjih poslova Kantona 

Sarajevo. Tražim da mi dostavite sve statističke podatke vezano za broj prijava nasilja u porodicu 

posljednje tri godine, kao informaciju o tome u kom stadiju su ti slučajevi, kako su okončani, 

koliko je izvještaja upućeno Kantonalnom tužilaštvu Kantona Sarajevo? Koji je broj zahtjeva za 

pokretanje postupka, te koji je broj uručenih prekršajnih naloga? Tražim, također, da mi dostavite 

informacije o tome šta se tačno dešava kada sud donese odluku o zabrani prilaska? Koje radnje 

poduzimate da osigurate da se ispoštuje zabrana prilaska? Da li uopće postoji mehanizam, koji je 

to? Koje su obaveze policije u tom slučaju i na koji način se to sprovodi? Koje je aktivnosti 

Ministarstvo unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo provelo u protekle tri godine, a po pitanju 

edukacije uposlenika kada je riječ o nasilju u porodici, kao i po pitanju zaštite žrtava nasilja u 

porodici. Molim vas da detaljno opišete radnje koje ste poduzeli i koje aktivnosti su planirane u 

narednom periodu kada je riječ o pomenutoj problematici? Koliko ste u proteklih godinu dana 

zaprimili prijava protiv policijskih službenika i to koliko je bilo prijavljenih za nezakonite radnje i 

postupke? Koliko ih je krivično procesuirano, a koliko je pokrenutih disciplinskih postupaka? U 

kojoj fazi su ti postupci? Koliko je disciplinskih prijava protiv policijskih službenika u proteklih 

10 godina rezultiralo zastarom? I koji su to razlozi zbog kojih je nastupila zastara? Obećali ste da 

ćete sigurnost u saobraćaju podići na viši nivo, a nakon što se u Kantonu dogodile saobraćajne 

nezgode sa smrtnim posljedicama. Koje je sve preventivne, a i represivne radnje je poduzela 

Upravo policije od zaključaka Skupštine, koji su doneseni 9. 6. 2023.godine na Prvoj Hitnoj 

sjednici Skupštine Kantona Sarajevo, a kako bi se poboljšala situacija u saobraćaju. Koji je 

rezultat mjera provedenih tada i šta je plan u daljnjem radu po pitanju poboljšanja sigurnosti u 

saobraćaju? I imam još jednu inicijativu koja je uopće na Ministarstvu zdravstva Kantona 

Sarajevo i javnu ustanovu Dom zdravlja Kantona Sarajevo, a vezana je za vraćanje 

laboratorijskog vađenja krvi u ambulanti Hrasnica I, kao što je tu nekada bilo. Obrazloženje ću 

dostaviti pismenim putem i molim samo predsjedavajući, ukoliko je ministar u mogućnosti, da 

ponudi neke od usmenih odgovora na moja pitanja, da to isto i učini, a svakako tražim da im se na 

sva dostavi pismeni odgovor“. 

 

 Zastupnik Faruk Selmanović je podnio sljedeće (citiramo): „Ja imam u suštini jedno 

pitanje iz dva dijela. Zamolio bih predsjedavajućeg Skupštine da iskoristi svoj autoritet i ovlast i 

urgira Ministarstvu unutrašnjih poslova, da mi se dostavi i odgovor na moje zastupničko pitanje a 

koje je upućeno vezano za postavljanje uređaja za kontrolu saobraćaja u ulici Bistrik, Općina Stari 

Grad, jer do danas nisam dobio odgovor na ovo pitanje. Drugi dio pitanja se odnosi upravo na ovu 

problematiku, a upućujem ga Ministarstvu za saobraćaj i Ministarstvu za unutrašnje poslove. 

Osnovna škola Edhem Mulabdić se obratila sa više dopisa ka Ministarstvu za unutrašnje poslove i 

Ministarstvu za saobraćaj, pa vas molim za informaciju da li ste uzeli u razmatranje ovaj dopis i 

koje su mogućnosti, naravno, u skladu sa vašim ovlastima? Šta možemo uraditi da se ovaj 

problem riješi, cijeneći da ide i hladno vrijeme, snijeg, mokar kolovoz i da imaju tu problemi i sa 

vozilima u mirovanju, a učenici koji pohađaju ovu školu su od prvog do petog razreda i njihovi su 

životi poprilično ugroženi. Napominjem da je od trenutka podnošenja moje inicijative pa do danas 

još jedno dijete stradalo u saobraćajnoj nesreći, ali, hvala Bogu, bez težih posljedica.” 

 

Zastupnica Danijela Kristić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja ću imati za danas dvije 

inicijative. Prva inicijativa, podnosim inicijativu da se u Budžetu za 2024. godinu izdvoje sredstva 

za nabavku GPS narukvica za djecu i iz autističnog spektra i djece koji imaju druge oblike 

poteškoća, imaju potrebu za ovim narukvicama. Obrazloženje. Kod djece sa poteškoćama, 

posebno iz autističnog spektra bježanja ili lutanje se smatra najopasnijim oblikom njihovog 

ponašanja. To je također jedan od najvećih strahova za roditelje djeteta sa poteškoćama. Sistemski 

treba riješiti ovaj problem financiranja GPS narukvica i roditeljima ove djece bar malo olakšati 

svakodnevnu borbu. Druga inicijativa. Zbog požara koji izbije na lokaciji Pijaca Kvadrant 
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upućujem molbu za pomoć u sanaciji štete nastale na zgradama u ulici Radenka Abazovića, kao i 

na objektima Kantonalnog javnog preduzeća Tržnice -pijace Sarajevo, te pomoć za pravna lica u 

navedenoj ulici, kao i za korisnike boksova Kantonalnog javnog preduzeća Tržnice- pijace 

Sarajevo na pomenutoj lokaciji. Ostalo ću dostaviti u pisanoj formi“. 

 

Zastupnica Mersiha Mehmedagić je podnijela sljedeće (citiramo): „Za danas imam 

dvije inicijative. Prvu, poklopila se sa inicijativom kolegice Danijele Kristića, a vjerujem i sa 

inicijativama i ostalih kolega jer vjerujem da će svi izraziti želju da se pomogne, kako ljudima 

koji su pretrpjeli štetu na pijaci Kvadrant, tako i stanarima i privrednim licima koja su također od 

tog požara pretrpjela štetu, tako da, eto, da se ne ponavljamo. Druga inicijativa, zamolit ću Vladu 

da se hitno očituje po pitanju problema u Studentskom centru u smislu osiguranja normalnog 

životnog standarda za studente, zato što zbog tranše koja je umanjena kada je usvojen budžet, 

naknadnim preraspodjelama, ova ustanova trpi značajne probleme, kako sa dobavljačima svih 

namirnica i svega što je potrebno za održavanje životnog standarda naših studenata, tako, naravno 

i sa energentima i mislim da bi Vlada hitno trebala da odreaguje i da određenom preraspodjelom 

sredstava da određenu finansijsku injekciju kako bi se prebrodili ovi problemi, a u narednom 

periodu, za '24. godinu pozicionira adekvatno ovu ustanovu i da se konačno donese Zakon o 

studentskom standardu koji će osigurati da u budžetu ima adekvatan iznos sredstava za 

financiranje svega što taj studentski standard čini. Naravno, dostavit ću sve i u pisanoj formi i 

molim zaista da se hitno Vlada očituje po ovom pitanju“. 

 

Zastupnica Vedrana Vujović je podnijela sljedeće (citiramo): „Imam jedno 

zastupničko pitanje prema Ministarstvu za odgoj i obrazovanje. Najprije pozdravljam aktivnosti 

projekta "School food for change" i korake koje je poduzelo Ministarstvo za izradu novog 

Pravilnika o ishrani u školama u Kantonu Sarajevo. S tim u vezi, molim da mi se odgovori i 

usmeno, a i dostavi detaljnija informacija vezano za taj projekat, a koji se tiču članova i članica 

koje učestvuju u projektu: ime, stručna sprema i specijalizacija, partnere na projektu domaće i 

strane, obrazovno-odgojne ustanove u kojem će se realizovati projekat, vremenski rok pripreme i 

implementacije projekta, očekivane rezultate, kratkoročne i dugoročne? I također, zanima me da li 

će se u sklopu ovog projekta vršiti edukacija nastavnog i tehničkog osoblja, roditelja, staratelja, 

djece i učenika o zdravijem načinu ishrane i pristupu hrani za bolji način, te na koji način se 

namjerava podići svijest o važnosti zdravijeg pristupa prehrambenim navikama. Također, 

napomenut ću da je Klub Demokratske front je uputio hitnu inicijativu povodom nesretne situacije 

i požara koji je zadesio se na prostoru pijace Kvadrant, te ovim putem apelujem na Vladu Kantona 

Sarajevo da što hitnije pristupi rješavanju ovoga problema, kako i sami privrednika koji su u 

ovom momentu najviše oštećeni, tako i svih ostalih učesnika kojima su stradali objekti. I isto tako, 

evo, s obzirom da nakon dugo vremena imamo veliki broj ministara, odnosno članove Vlade 

ovdje s nama na Skupštini Kantona Sarajevo iskoristit ću priliku da se ne bih ponavljala, da u što 

skorijem periodu odgovore na inicijative koje sam u protekla 3 ili 4 mjeseca uputila prema Vladi 

Kantona Sarajevo, a najviše se odnosi na Ministarstvo komunalne privrede i na Ministarstvo 

zdravstva.“ 

 

Zastupnik Adi Kalem je podnio sljedeće (citiramo): „Naime, ja imam jednu obavezu 

kojom me zadužilo Općinsko vijeće Hadžići da podnesem inicijativu na današnjoj sjednici, a tiče 

se rješavanja problema nedovoljnog broja polazaka autobusa za dane vikenda na relaciji Ilidža- 

Tarčin-Vuković i obrnuto. Jel kada sagledamo kompletno stanje i aktualni red vožnje i, naravno, u 

skladu sa zahtjevom građana i Općinskog vijeća Hadžić i na prijedlog zamjenika 

predsjedavajućeg Općinskog vijeća Hadžići Muje Ibrice, posebno u dane vikenda, gdje broj 

polazaka oba smjera sveden na minimum i gdje je evidentan problem velikog razmaka između 

polazaka autobusa na pomenutoj liniji, neophodno je povećati broj polazaka za oba operatera na 
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ovoj relaciji. Naime, jel na osnovu reda vožnje, koji će biti sastavni dio ove inicijative, vidljiva je 

razlika između polazaka i broja polazaka, između polazaka na ovoj relaciji. Iskustveno obzirom na 

stanje voznog parka operatera javnog prijevoza putnika u Kantonu Sarajevo i da nam idu hladni 

dani i hladno vrijeme, da su sve češći ispadi vozila iz saobraćaja, odnosno češći kvarovi, građani 

ovog dijela Kantonu će biti uskraćeni za adekvatan prijevoz za dane vikenda i stoga je neophodno 

građanima Vrbanje i Smutske i Trznja, Donje Raštelice, Gornje Raštelice, Džanića i Vukovića 

obezbijediti adekvatan prijevoz za dane vikenda. Moram naglasiti da u naseljima živi skoro 2000 

ljudi i koji imaju, kako sam već naveo, samo tri autobuske linije za dan vikenda. Centrotrans 

saobraća dva puta, a Gras jedanput po redu vožnje, također, polazak iz Vukovića je zadnji autobus 

u 17 sati i što znači da radnici koji rade po različitim smjenama ne mogu do posla, a mladi ljudi 

koji nemaju lično prijevozno sredstvo ili vozilo primorani su ostati kući. Ovo će biti moja 

inicijativa koju ću dostaviti i rukovodstvu Skupštine. Također imam jedno pitanje. Molit ću 

premijera da mi odgovori, ako ne može sad, može pismenim putem, a tiče se inicijative za izradu 

novog Prostornog plana Kantona Sarajevo i produženje važenja starog Prostornog plana Kantona 

Sarajevo koji sam postavio na Deveto radnoj sjednici. Pa eto, molit ću da mi se očituje po ovoj 

inicijativi”. 

 

Zastupnica Elza Gaković je podnijela sljedeće (citiramo): „Dva pitanja svoja danas 

vrlo kratko uputit ću prema ministru Osmanoviću. Prema dostupnim informacijama, kada je u 

pitanju stambena politika zbrinjavanja braniteljske populacije, čini mi se da ste u protekle dvije 

godine uradili oko 200 stanova. Moje pitanje je da li ste u tekućoj godini imali novih zahtjeva i da 

li ste uspjeli u skladu sa zahtjevima da odgovorite na ovo bitno pitanje rješavanja stambene 

populacije do sada? ” 

 

Zastupnica Jelena Pekić je podnijela sljedeće (citiramo): „Moja inicijativa se odnosi na 

sljedeće, na osnovu velikog broja zahtjeva i molbi roditelja čija djeca pohađaju osnov školu 

Osman Nuri Hadžić na Dobrinji 1, a u cilju sigurnosti povećanja sigurnosti učenika u saobraćaju 

podnosim inicijativu prema Ministarstvu unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo i Ministarstvu 

saobraćaja da poduzmu aktivnosti da se hitno doprinese povećanju sigurnosti učenika u 

saobraćaju na datoj lokaciji. Mojom inicijativom tražim da se postave stacionarni radari ili novi 

semafor ulici Bulevar Mimara Sinana, dakle preko puta garaže Kantonalnog javnog komunalnog 

poduzeća Rad ili na neki drugi adekvatan način, kako bi se jel povećala sigurnost učenika i 

učenica u saobraćaju. Dakle, navedena saobraćajnica imaju četiri kolovozne trake preko kojih 

svakodnevno prelaze stotine učenika različitih uzrasta, učenici u saobraćaju u tom dijelu, učesnici 

u saobraćaju u tom dijelu svakodnevno voze velikim brzinama i samo je pitanje dana kada se 

može desiti neki nemili događaj. Napominjem da u ovoj školi ima preko 1200 učenika i učenica i 

mora se hitno djelovati po pitanju njihove sigurnosti. Na pomenutoj lokaciji se nalaze ležeći 

policajci koji u totalno uništeni prilikom zimskog održavanja, tako da oni faktički više i ne 

postoje. Također, apelujem, tražim od MUP-a Kantona Sarajevo, Policijske stanice Dobrinja da 

pojačaju policijske patrole na pomenutoj lokaciju jer nesavjesni vozači, koji su uglavnom i 

roditelj, svakodnevno zauzimaju jednu kolovoznu nepropisnim parkiranjem, te na taj način 

učenici prilikom prelaska pješačkog prilaza imaju totalnu nepreglednost i samim tim dovodi se do 

ugrožavanja njihovog života tokom prelaska ulice“. 

  

Zastupnica Marijela Hašimbegović je podnijela sljedeće (citiramo): „Za ovu sjednicu 

pripremila sam dva zastupnička pitanja i četiri inicijative, prezentirat ću samo suštinu. Moralnu i 

ljudski i kao zastupnica osjećam potrebu da nanovo revitaliziram svu situaciju koja se odnosi, a 

tiče se narušenih međuljudskih odnosa između direktora i uposlenika u Elektrotehničkoj školi za 

energetiku. I ovim putem od srca molim uvaženu ministricu Hota-Muminović da se ovom pitanju 

posveti maksimalno, na način da ona, kao prije svega žena koja obnaša ovu funkciju, koja je bila 

direktorica, isto tako srednje škole na jedan svoj poseban način empatije posveti značaj 15 žena 
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koji su mobingovane od strane direktora ove škole. Ja sam sačinila set inicijativa koje dokazuju da 

se u ovim predmetima dešavaju čak i prekršajni nalozi koji su u tolikim novčanim iznosima da sve 

to što škola plaća u stvari predstavlja oštećenje Budžeta Kantona Sarajevo i s tim u vezi još 

jednom molim i pozivam uvaženu ministricu da se ovome posveti na najbolji mogući način. 

Također, drugo pitanje, odnosno inicijativa je upućena Kantonalnoj inspekciji za upravne poslove 

da, u Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo se izvrši inspekcija po pitanju situacije i plaćanja 

od strane, odnosno rješenja i ugovora koji su doneseni za pripravnike koji su morali plaćati 

tridesetak KM za slučaj osiguranja za povrede na radu, iako je to u koliziji sa Zakonom o radu. I 

također treće pitanje je zašto ViK ne preuzima svoju odgovornost za Vodovod Nahorevo, pošto to 

može donijeti velike posljedice za naše stanovništvo?“ 

 

Zastupnik Damir Marjanović je podnio sljedeće (citiramo): „Danas su već bile dvije ili 

tri Inicijative uvaženih kolegica i kolega vezano za požar u Kvadrantu. Znam da su kolegice i 

kolege iz DF-a, to je već ranije problematizirale. Pridružujem se tome svemu što je rečeno, samo 

bih, između ostaloga, proširio tu cijelu priču, malo skrenuo pažnju, nimalo umanjujući štetu koju 

su pretrpili ljudi koji rade na toj pijaci, skrenuo bih stvarno pažnju na štetu koju su pretrpili ljudi 

koji žive pored te pijace, koji su legalni vlasnici stanova pored te pijace, koliku imam informaciju, 

skoro do trećeg sprata su skoro svi stanovi pretrpili poprilično štetu, ali ne samo to, nego došli su 

do toga da, čini mi se, potpisuje se peticija o izmiještanju te pijace. E, sada smo u fazi onoj kojoj 

jesmo, znamo svi koje peripetije tu imamo vezano za vlasništvo zemljišta itd. Prilikom ponovnog 

revitaliziranja te pijace, prilikom stvaranja uvjeta da ta Pijaca počne raditi, moramo stvoriti uvjete 

dostojne za ljude koji će raditi na toj pijaci, normalno, koji će legalno raditi na toj pijaci, ali 

moramo i da mislimo na ljude koji žive blizu te pijace, pa bih pozvao JKP Tržnice, Vladu 

Kantona Sarajevo i normalno i Skupštinu Kantona Sarajevo da prilikom procesa revitalizacije 

dobro pretresu sve opcije, poslušaju stanare i struku da li jedna takva pijaca onakvim gabaritima 

kakva jeste može uopće da se nalazi na toj lokaciji, a i ako može i ako treba da se nalaze na toj 

lokaciji, da se ispune svi sigurnosni uvjeti koji će zaštititi ljude koji rade na pijaci, ali i ljude koji 

žive blizu. To su naši građani, to su ljudi koji 24 sata tamo provode, to su ljudi koji su, kao što 

rekoh, kupili stanove, koji su legalno platili poreze i prema kojima imamo obavezu da ih 

zaštitimo. Tako da podržavam sve dosadašnje postavljene inicijative, ali evo, proširujem, između 

ostaloga, postavljam pitanje nadležnima da dobro pretresu i urade jedan odličan elaborat o lokaciji 

pijace, ako je to jedina lokacija, onda o gabaritima te pijace i kako bi ta pijaca trebala izgledati.“ 

 

Zastupnica Sanela Klarić je podnijela sljedeće (citiramo): „. Za danas sam pripremila 

dvije inicijative. Jedna se odnosi na Ministarstvo saobraćaja Kantona Sarajevo i Direkcije za 

puteve Kantona Sarajevo da se hitno izradi i usvoji plan promocije efikasnije usluge osiguranja 

svih kritičnih tački na željezničkoj infrastrukturu na teritoriji Kantona Sarajevo. Naime, Vlada 

Kantona Sarajevo donijela jednu odličnu mjeru da se poboljša kvalitet javnog saobraćaja na način 

da se uključi i željeznička infrastruktura. Uz sve to, i pohvalno je da ljudi mogu koristiti istu kartu 

za bilo koju vrstu saobraćaja, međutim imamo određene probleme i treba napraviti jednu 

evaluaciju nakon korištenja ove infrastrukture jer smo izgubili određeni broj života, nažalost, na 

tim prijelazima koji nisu sigurnosni osigurani, imamo probleme prelazaka, imamo probleme sa 

nekim različitim privremenim željezničkim stanicama. Recimo u naselju Semizovac imamo 

problem da je ljudima ta željeznička stanica, koja je stara željeznička i nova praktično ni jedna 

lokacija nije odgovarajuća i treba se naći nova lokacija, dok, recimo, u Ilijašu imamo stvarno 

ogromne probleme, a jer je srušena ta pasarela koja se treba ponovo izgraditi. Tako da je jako 

važno napraviti jednu evaluaciju i plan. Znam da je to federalni nivo, ali onda Kanton Sarajevo će 

na ovaj način pokazati brigu prema svojim građanima i imati plan i budžet koji je potreban da se 

traži od Federacije da se uloži u sigurnosnu infrastrukturu na ovom saobraćaju. Također, za danas 

molit ću sve zastupnike u Skupštini Kantona Sarajevo da me podrže jer će svi danas imati priliku 

da glasaju za ovu inicijativu koja govori o tome da trebamo mi pokazati da mi sa svojim 
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djelovanjem možemo smanjiti broj otpada od plastike, tako da Vlada i Skupština Kantona 

Sarajevo na ovaj način na svom primjeru smanji količinu plastičnog otpada tako što ćemo 

koristiti, što ćemo izbaciti plastične boce, što ćemo nabaviti višekratne boce i koristiti, vratiti 

povjerenje u vodu koju praktično koristimo u svojim česmama i na taj način ćemo smanjiti 

količinu otpada plastike, mi na svom primjeru”. 

Zastupnik Samir Avdić je podnio sljedeće (citiramo): „Ovaj vjerojatno javnost je 

upoznata sa elementarnom nepogodom koja se desila 3. novembra u Kantonu Sarajevo i na Ilidži 

je ono uzrokovala, između ostalog, velike štete na trening centru Fudbalskog kluba Igman Ilidža. 

S tim u vezi ministar kulture Kantona Sarajevo Kenan Magoda je već posjetio taj trening centar i 

obećao da će pronaći neki modalitet pomoći ljudima koji upravljaju tim Centrom i na sastanku sa 

tim ljudima upoznati smo, odnosno zamoljeni smo od strane tih ljudi da prenesemo inicijativu 

prema Civilnoj zaštiti Kantona Sarajevo da, s obzirom na svoje ljudske i mehanizacijske resurse, 

se uključe u rješavanje ovog problema, odnosno da ponude pomoć ovim ljudima s obzirom na 

elementarnu nepogodu koja ih je pogodila. S tim u vezi iniciram prema Civilnoj zaštiti Kantona 

Sarajevo da kontaktiraju kako Civilnu zaštitu i načelnika Općine Ilidža, tako i ljude koji 

upravljaju Fudbalskim klubom Igman, te u tom kontekstu da dogovore najbolji mogući način na 

koji će, na koji ćemo pomoći da se taj balon sa tri fudbalska terena rekonstruiše. Evo, iskoristit ću 

priliku i da ovaj direktora Civilne zaštite i podsjetim na inicijativu koji sam uputio prije 6 mjeseci 

i zamolim za odgovor na tu inicijativu koju sam i poslao.“ 

 

Zastupnica Admela Hodžić je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja za danas imam jednu 

inicijativu, a tiče se oblasti primarne zdravstvene zaštite, ali prije nego što je podnesem u 

skupštinsku proceduru, želim da se zahvalim mom bivšem kolegi iz Seadu Milavici koji je uradio 

određena istraživanja u Domovima zdravlja KS, i također, želim se zahvaliti doktorica Aidi Pilav 

koja je iz domena struke dala svoj doprinos. Podnosim inicijativu Vladi Kantona Sarajevo i 

Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo da osnivači općinskih domova zdravlja, koji su sada 

praktično organizacione jedinice Javne ustanove Doma zdravlja Kantona Sarajevo organizuju tako 

da osnivači budu Općine Kantona Sarajevo. U Zakonu o zdravstvenoj zaštiti Federacije Bosne i 

Hercegovine stoji da u cilju obezbeđenja potrebne dostupnosti zdravstvene zaštite primarna 

zdravstvena zaštita organizuje se tako da je korisnicima dostupna u opštini njihovog prebivališta. 

Obrazloženje: primarna zdravstvena zaštita je definisana međunarodnim dokumentima, od kojih 

je ključna Deklaracija Svjetske zdravstvene organizacije iz Alma Ate iz 1978. godine, gdje se 

primarna zdravstvena zaštita definiše je kao esencijalna zdravstvena zaštita zasnovana na 

praktičnim, naučno ispravnim i društveno prihvatljivim metodama i tehnologijama, opšte 

pristupačna pojedincima i porodicama u zajednici, uz njihovo puno učešće. Po cijeni koju ta 

zajednica i zemlja mogu da podnesu u svojoj fazi, u svakoj fazi njihovog razvoja u duhu 

oslanjanja na sopstvene mogućnosti samoodlučivanja. Ona istovremeno predstavlja integriran dio 

zdravstvenog sistema zemlje čija je centralna funkcija i glavno žarište sveukupnog socijalnog i 

ekonomskog razvoja zajednice. Ona je prvi nivo kontakta pojedinca, porodice i zajednici sa 

nacionalnim zdravstvenim sistemom. Približavajući zdravstvenu zaštitu što je moguće višem 

mjestu gdje ljudi žive i rade, konstituišući prvi element u kontinuiranom procesu zdravstvene 

zaštite. Već po prvoj definiciji, jasna je uloga i značaj lokalne zajednice opštine za organizovanje 

primarne zdravstvene zaštite, kao i učestvovanje u jačanju iste, od kapitalnih ulaganja u prostore i 

opremu, do praćenja zdravstvenih indikatora, tačnije zdravstvenog stanja stanovnika lokalne 

zajednice, opština sa pravcima djelovanja u cilju poboljšanja i unapređenja, sagledavajući sve 

odrednice zdravlja, a kroz općinske resore. Obrazloženje je malo opširnije. Pa evo, ne bih 

oduzimala više vrijeme, ostalo ću predati u pisanoj formi”. 

 

Zastupnik Mahir Dević je podnijela sljedeće (citiramo): „Za današnju sjednicu, imam 

jednu inicijativu i jedno pitanje. Pitanje bih zamolio da mi odgovori ministar saobraćaja usmeno, a 
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inicijativu pokrećem prema premijeru Kantona Sarajevo. Inicijativu pokrećem prema premijeru 

Kantona Sarajevo da iznađe način da izvrši stimulaciju od 10 % svih danas prisutnih ministara 

ovdje na sjednici Skupštine Kantona Sarajevo. Naime, zadnji put je ovakav sastav bio kada smo ih 

imenovali otprilike prije, ne znam nekih šest, sedam mjeseci, tako da želimo da pohvalimo pošto 

danas imamo ovo ponovno imenovanje neustavno, pa evo, ja bih zamolio ministra, odnosno 

premijera Kantona Sarajevo, da i sve stimuliše 10 % na platu, ovaj da razmisli, naravno, o tome 

da to djeluje kao jedna vrsta stimulirajuće ovaj uloge njega kako bi ih motivisao da prisustvuju na 

sjednicama Skupštine Kantona Sarajevo. To je ta inicijativa. A imam pitanje jedno za ministra 

saobraćaja koji, evo, posljednjih nekoliko sjednica nije bio, čini mi se, prisutan ovdje jer nisam 

vidio, ne znam da je neki zamjenik bio. Ja sam pokrenuo jednu inicijativu, to sam uradio usmeno i 

očekivao sam neku vrstu odgovora. Ne znam, ministre, da li je to do vas došlo ili nije. Naime, radi 

se o sljedećim, pa bih vas zamolio da mi date usmeni odgovor, ukoliko odbijate jednu takvu 

inicijativu, onda bi ja ušao u ove poslovničke, zakonom propisane procedure. Radi se o 

slijedećim. Građani Kantona Sarajevo su svakodnevno svjedoci višesatnim blokadama glavne 

saobraćajnice u Kantonu Sarajevu. Ovog tzv. tramvajskog prstena. I mi zaista s tim imamo 

probleme. Naravno, Zakon je propisao da je to dijelom i u vašoj nadležnosti, da dajete takvu vrstu 

saglasnosti, naravno, pored MUP-a Kantona Sarajevo i često se to dešava vikendima, pravi jednu 

ozbiljnu paralizu saobraćaja u samom gradu, pravi probleme ovaj građanima, a moja inicijativa je 

glasila znači da se izmijeni zakonska regulativa, Zakon o saobraćaju, jel u Kantonu Sarajevo, da 

se zabrani takva mogućnost blokade glavne gradske saobraćajnice u Kantonu Sarajevu. E sada ja 

bih vas zamolio da mi usmeno odgovorite da li ste vi spremni kao resorni ministar da pokrenete 

jednu takvu inicijativu, da usvojimo jednu skraćenu verziju, brzu verziju, da kažemo po jednom 

skraćenom postupku, da promijenimo tih nekoliko članova Zakona. Ukoliko niste, naravno, evo, 

mogu li završiti samo rečenicu? Ovaj ukoliko vi niste spremni da to učinite ispred Ministarstva, 

kao predlagač, da mi to onda zvanično kroz poslovničke procedure pokrenemo ispred Kluba. 

Zamolio bih vas da mi to usmeno odgovorite“. 

 

Zastupnica Miomirka Melank je podnijela sljedeće (citiramo): „Zavod za besplatnu 

pravnu pomoć pruža usluge licima lošeg imovinskog stanja. Licem koje ima pravo na ovu pomoć, 

lice koje ima pravo na ovu pomoć je ono čiji mjesečni prihodi po članu domaćinstva ne prelaze 

iznos od 40 % od prosječne mjesečne neto plate u Federaciji u prethodnoj kalendarskoj godini, 

nema nekretninu ili drugu imovinu kojom može podmiriti troškove postupka. Podnosim 

inicijativu da se ukine imovinski cenzus kao uslov pristupu besplatnoj pravnoj pomoći za žrtve 

nasilja u porodici ili nasilja na osnovu spola koje se već nalaze kao posebna kategorija na spisku 

ovog Zavoda. Također tražim da se maksimalno povećaju kapaciteti ove ustanove, te da se 

planiraju sredstva za dodatno zapošljavanje stručnjaka i omogući otvaranje kancelarije za 

besplatnu pravnu pomoć u svakoj opštini u Kantonu Sarajevo. Na isti način je potrebno pojačati 

napore na zapošljavanje stručnjaka pri Centrima za socijalni rad koji će se baviti tretmanom i 

pružanjem psihosocijalne pomoći počiniocima nasilja u porodici ili nasilja na osnovu spola“. 

 

Zastupnik Jasmin Šaljić je podnio sljedeće (citiramo): „Ja imam jednu zastupničku 

inicijativu i jedno pitanje. Oboje na neki način je povezano sa Ministarstvom saobraćaja. Evo, 

vidim da je tu naš ministar Šteta. Zahvaljujem se Ministarstvu unutrašnjih poslova Uprave i 

policije i ekspertnoj grupi koja razmatra opravdanost instaliranja novih stacionarnih uređaja ili 

radara, jer su uvažili moje prijedloge, odnosno inicijative te postavili uređaje u naselju Kovačić na 

Grbavici, Semizovcu i Buča potoku pored osnovne škole Avdo Smajlović. Građani su uočili 

efekte ovih stacionarnih radara, kao i učenici i pješaci i to su komentarisali veoma pozitivno. 

Danas pokrećem inicijativu, po drugi put, Upravi policije i ekspertnoj grupi i zamolio bi ministra 

Štetu da i on pomogne da razmotri postavljanje radara sa ograničenjem brzine ispred osnovne 

škole Ćamil Sijarić na Dobrinji između Mercatora, tu imaju dvije osnovne škole. Na toj dionici 

puta imamo one usporivače brzine koji nemaju nikakvu svrhu, oni ustvari samo služe da 
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uništavamo vozila. Zahtijevam i pokrećem inicijativu da stavite radar i to u oba smjera jer, 

napominjem, imamo tu dvije škole. Što se tiče Buća potoka, da završimo taj proces, znači to je 

opterećena cesta koja vodi do deponije Smiljevići. Avdo Smajlović školu pohađa 1200 učenika, 

radar je instaliran pred osnovne škole, daje rezultate, ali na pravcu možda kilometara od osnovne 

škole tačnije i kod broja 386 u Ulici Adema Buče, to je pravac nekih 500 metara. Imamo kritičnu 

tačku gdje sa bočnih ulica često izlaze vozila, a nemaju pregled, dolazi do saobraćajnih nezgoda i 

povređivanja učenika i pješaka. Molim vas da razmotrite ovu inicijativu, da se ovdje instalira 

radar. Jedno pitanje od građana Dobroševića, Ahatovića i Bojnika sa gradskim prijevozom. 

Dešava se ministre Šteta, to je više pitanje za upravu GRASA, ali indirektno to je i vaša da neki 

vozaći voze do Dobroševića i vrate se, a pojedine njihove kolege izađu u Ranovačku na okretnicu 

kod Ahatovića. I naravno, dešava se da preskaču često red vožnje. Također, u toj opterećeno 

naselje, Osnovna škola Mustafa Busuladžić, djeca idu pješke od Dobroševića, od Bojnika itd. 

Molim vas da razmotrite u Upravi da se riješi ovaj problem na zadovoljstvo građana Dobroševića, 

Bojnika i Ahatovića.” 

 

Zastupnica Mersiha Mehmedagić je podnijela sljedeće (citiramo): „Imam dva 

zastupnička pitanja. Jedno je upućeno Kantonalnoj upravi za inspekcijske poslove. Poštovani, 

molim da mi se dostavi informacija koliko je izvršeno inspekcijskih nadzora u akciji kontrole 

nelegalnih smještajnih objekata, koliko je nelegalnih objekata zatečeno i koje su im mjere 

izrečene? Također molim da me informišete koliko inspektora radi na kontroli smještajnih 

objekata koji se nalaze na platformama za oglašavanje? Ovdje prije svega mislim na izdavanje 

apartmana, izdavanje "stan na dan". Drugo zastupničko pitanje je upućeno Ministarstvu zdravstva, 

odnosno Univerzitetskom kliničkom centru Sarajevo. Molim vas za informaciju o stanju dnevne 

bolnice Psihijatrijske klinike nakon Zaključka iz 2014.godine kojim se prihvata prijedlog da se 

navedeni prostor rekonstruiše u izolatorij i Odluke Upravnog odbora o odobrenju rekonstrukcije i 

prilagodbu prostora bivše Dnevne bolnice Psihijatrijske klinike za izolatorij sa pratećim 

sadržajima, površini 230 m². Koliko novca je utrošeno za provođenje, privođenje objekta krajnjoj 

namjeni i imamo li trenutno izolatorij?“ 

 

Zastupnica Vildana Bešlija je podnijela sljedeće (citiramo): „Ja za danas imam jednu 

inicijativu koju upućujem Vladi Kantona Sarajevo, Ministarstvo za nauku, obrazovanje i mlade i 

Ministarstvu finansija. Inicijativa se odnosi, znači da se izvrše finansijska procjena osnivanja 

Studentskog fonda solidarnosti za studente koji studiraju na javnim univerzitetima u Kantonu 

Sarajevo, uz obrazloženje da je članom 31. Stav 3. Zakona o visokom obrazovanju Kantona 

Sarajevo onemogućeno studentima iz kategorije djece šehida i poginulih boraca, djece ratnih 

vojnih invalida, djece dobitnika ratnih priznanja i odlikovanja, kao i djece bez oba roditelja koji 

nisu sa područja Kantona Sarajevo, da budu oslobođeni plaćanja školarine. Međutim, ovaj stav 

nije diskriminatoran samo prema studentima koji nisu sa područja Kantona Sarajevo već 

predstavlja i diskriminaciju kategorija studenata koji su slabijeg imovinskog stanja, koji su djeca 

bez jednog roditelja ili koji su djeca roditelja sa invaliditetom. Shodno tome, potrebno je 

omogućiti svim kategorijama studenata da imaju jednako pravo na pristup obrazovanja, bez obzira 

na njihovo finansijsko, imovinsko ili socijalno stanje, na način da se gore spomenute kategorije 

prošire. Uzimajući u obzir sve navedeno, upućujem inicijativu da se izvrši financijska procjena 

uvođenja Fonda solidarnosti za studente koji studiraju na javnim univerzitetima u Kantonu 

Sarajevo, za koji bi se definisali jasne kriteriji za apliciranje, a čiji cilj bi bio potpuno ili 

djelimično finansiranje studenata koji pripadaju kategoriji djece šehida i poginulih boraca, djece 

ratnih vojnih invalida, djece dobitnika ratnih priznanja i odlikovanja, djece bez jednog ili oba 

roditelja, djece slabijeg imovinskog stanja ili socijalno ugroženih, kao i djece roditelja sa 

invaliditetom." 
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Zastupnik Muamer Bandić je podnio sljedeće (citiramo): „Imam dva pitanja. Jedno je 

pa može premijer odgovoriti ukoliko ima tu informaciju. Koliko je trenutni broj članova 

Upravnog odbora Zavoda zdravstvenog osiguranja i ukoliko fali kada će se nastaviti, kada će doći 

do imenovanja tih članova? Drugo pitanje za Ministarstvo za rad i socijalnu politiku. Molim 

Ministarstvo za rad i socijalnu politiku da mi dostavi šta je pravni osnov za izgradnju stambenog 

objekta na lokalitetu Šip i Baruthana? Molim da mi se precizno navede član Zakona koji daje tu 

mogućnost, ko su osobe koje su smještene u tim objektima, ima li u tim objektima poslovnih 

prostora i kome isti pripadaju? Kolika je ukupna investicija Kantona, odnosno Ministarstva bila za 

te objekte, pojedinačno, i je li bilo suinvestitora? Ovo pitanje se, naravno, ne odnosi na trenutnu 

ministricu, ovo je sve urađeno, mislim u nekom prethodnom mandatu, pa evo želim samo ukoliko 

može ministrica, da mi ovo u pisanom obliku dostavi pošto se radi o preciznim pravnim osnovama 

i mislim da će mi to biti potrebno u pisanoj formi.“ 

 

Zastupnik Elvedin Okerić je podnio sljedeće (citiramo): „Iskoristit ću svoje pravo da 

podnesem inicijativu prema Vladi Kantona Sarajevo o uređenju i stavljanju u punu funkciju 

kasarne Mustafa Hajrulahović Talijan, Općina Stari Grad i uspostavljanju Muzeja Armije 

Republike Bosne i Hercegovine. Pokreće inicijativu prema Vladi Kantona Sarajevo, Ministarstvu 

za boračka pitanja Kantona Sarajevo, Fondu Memorijala Kantona Sarajevo da u saradnji sa 

Općinom Stari Grad Sarajevo pristupi izgradnji, sanaciji rekonstrukciji kasarne Mustafa 

Hajrulahović Talijan. Kasarna Mustafa Hajrulahović Talijan, Odlukom Vlade Federacije Bosne i 

Hercegovine broj 564/06 od 5. oktobra, 2006.godine dana je na privremeno korištenje Općini 

Stari Grad Sarajevo. Činjenica je da do danas na prostoru Kantona Sarajevo nije osnovan niti 

uspostavljen Muzej koji bi na adekvatan način prezentirao časnu i hrabru ulogu Armije Republike 

Bosne i Hercegovine. Ovom inicijativom želimo podstaći Vladu Kantona Sarajevo, Ministarstvo 

za boračka pitanja Kantona Sarajevo, da na najadekvatniji način odamo poštovanje prema 

nemerljivom doprinosu svakog pripadnika Armije i MUP-a Republike Bosne i Hercegovine, a 

posebno Prvog korpusa. Također, tražim da Vlada Kantona Sarajevo planira dodatna potrebna 

sredstva za realizaciju ovog projekta na poziciji Ministarstva za boračka pitanja Kantona Sarajevo, 

Fonda Memorijala, kao i da planira uvrštavanje potrebnih sredstava u periodu nakon uspostave 

Muzeja u Budžetu Kantona Sarajevo i Fonda Memorijala Kantona Sarajevo. Cilj uspostave ovog 

Muzeja u sklopu Fonda Memorijala Kantona Sarajevo jeste da se na sistemski način uobliče, 

prezentuje i analiziraju činjenice i povijesna događanja iz perioda odbrambeno- oslobodilačkog 

rata 1992-'95 i agresije na Republiku Bosnu i Hercegovinu, te da jednim ovakvim sistemskim 

pristupom institucija pokušamo valorizirati sav onaj doprinos koji su šehidi, poginuli borci Armije 

i MUP-a Republike Bosne i Hercegovine dali i da ovim pristupom iznađemo najbolja moguća 

rješenja za institucionalni pristup izgradnji kulture sjećanja i pamćenja u Kantonu Sarajevo“. 

 

Nakon iscrpljene liste prijavljenih za pitanja i inicijative, predsjedavajući je pozvao 

ministre iz aktuelnog saziva Vlade Kantona Sarajevo da ponude odgovore na pitanja za koja je 

tražen usmeni odgovor.  

 

Potom su svoje odgovore na postavljena pitanja su ponudili: Omer Osmanović, ministar za 

boračka pitanja, Nihad Uk, premijer, Admir Katica, ministar unutrašnjih poslova, Adnan Šteta, 

ministar saobraćaja, ministrica Naida Hota-Muminović, ministrica odgoja i obrazovanja.  

 

Nezadovoljstvo usmenim odgovorom izrazili su zastupnici Mahir Dević, Damir 

Marjanović i Mersiha Mehmedagić, te su ministar Adnan Šteta i premijer Nihad Uk ponudio 

dopunske odgovore. 

Svoje zadovoljstvo ponuđenim odgovorima izrazili zastupnici Jasmin Šaljić i Jelena Pekić. 
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Po zaključivanju diskusije, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština dobila 

zastupničku inicijativu zastupnice Sanele Klarić o kojoj se treba izjasniti, no kako se ista odnosi 

na planiranje novca u Budžetu, konstatovao da će se inicijativa prvo uputiti Vladi KS na 

izjašnjavanje. 

 

 Zaključivši prvu tačku dnevnog reda, predsjedavajući je dao polusatnu pauzu na zahtjev 

predsjednika Kluba SDA. 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

U nastavku nakon pauze, predsjedavajući je dao riječ zastupniku Mahiru Deviću kako bi 

obrazložio razloge za traženje pauze. 

 

Realizacija tačke dva. 

AD-2.  

PRIJEDLOG ODLUKE O POTVRĐIVANJU VLADE KANTONA SARAJEVO 

 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodne napomene u ime Komisije za 

izbor i imenovanja i administrativna pitanja Skupštine Kantona Sarajevo, podnio je 

predsjedavajući Elvedin Okerić, a zatim je dao riječ mandataru, Nihadu Uku, da predstavi svoj 

Ekspoze i buduće ministrice i ministre u novoj Vladi Kantona Sarajevo. 

 

Pitanja su postavili zastupnici: Vedrana Vujović, Faruk Selmanović, Mahir Dević, 

Marijela Hašimbegović, Adi Kalem, Faruk Kapidžić, Jasmin Šaljić, Smiljana Viteškić, Haris 

Zahiragić i Muamer Bandić. Odgovore na ista ponudili su predsjedavajući Skupštine Elvedin 

Okerić i mandatar Nihad Uk. 

 

Predsjedavajući je potom predložio jednosatnu pauzu za ručak, koju su zastupnici većinom 

glasova podržali (s 23 glasa „za“, bez glasova protiv i s 1 glasom „suzdržan“).  

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

 U nastavku nakon pauze, predsjedavajući je otvorio diskusiju u kojoj su učestvovali 

sljedeći zastupnici: Mahir Dević, Vedrana Vujović, Marijela Hašimbegović, Haris Zahiragić, 

Faruk Selmanović, Faruk Kapidžić, Aljoša Čampara, Samir Avdić, Muamer Bandić, Adi Kalem, 

Damir Marjanović, Miomirka Melank, Irfan Čengić, Jasmin Šaljić, Davor Čičić, Elvis Vreto i 

Elvedin Okerić.  

 

 U međusobnom repliciranju učestvovali su zastupnici: Redžo Lemezan – Marijela 

Hašimbegović,  Haris Zahiragić-Admela Hodžić, Samir Avdić-Faruk Kapidžić, Mahir Dević – 

Aljoša Čampara, Mahir Dević – Damir Marjanović, Haris Zahiragić – Damir Marjanović, 

Muamer Bandić – Mahir Dević, Haris Zahiragić, Faruk Selmanović i Mahir Dević – Miomirka 

Melank, Muamer Bandić i Mahir Dević – Irfan Čengić.  

 

 Poslovničke inicijative su imali zastupnici: Muamer Bandić, Admela Hodžić, Miomirka 

Melank, Mahir Dević i Samir Avdić. 

 

  Zaključivši diskusije, dopredsjedavajući Vibor Handžić, koji je u međuvremenu preuzeo 

predsjedavanje sjednicom,  pozvao je zastupnike da se izjasne o Prijedlogu odluke. 
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Na osnovu rezultata glasanja, dopredsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova donijela Odluku o potvrđivanju Vlade Kantona Sarajevo ( s 20 glasova „za“, 10 

glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan). 

Obzirom da je zastupnik Mahir Dević izrazio sumnju u glasanje, provedeno je pojedinačno 

izjašnjavanje zastupnika, nakon čega je dopredsjedavajući konstatovao da je Skupština većinom 

glasova donijela Odluku o potvrđivanju Vlade Kantona Sarajevo ( s 20 glasova „za“, 10 

glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan). 

Novoimenovane ministrice i ministri Vlade Kantona Sarajevo su potom položili Svečanu 

zakletvu, nakon čega je uslijedilo čestitanje. 

Realizacija tačke tri. 

AD-3. 

 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O IMENOVANJU ČLANOVA VIJEĆA 

NACIONALNIH MANJINA KANTONA 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Nije bilo prijavljenih zastupnika za 

postavljanje pitanja ili diskusiju, te je predsjedavajući pozvao da se izjasne o Prijedlogu odluke. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

donijela Odluku o izmjenama Odluke o imenovanju članova Vijeća nacionalnih manjina 

Kantona ( s 27 glasova “za”). 

 

Na zahtjev Kluba Stranke za Bosnu i Hercegovinu, predsjedavajući je dao polusatnu 

pauzu. 

U nastavku nakon pauze predsjedavajući je obavijestio zastupnike da prekida sjednicu i da 

će zastupnici biti blagovremeno obaviješteni o nastavku iste. 

 

Broj: 01-04-46384/23 

15.11.2023.godine 

SARAJEVO 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

   Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 

 

 

 



 16 

ZAPISNIK 

O RADU PRVOG NASTAVKA 11. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA 

SARAJEVO ODRŽANE 13.02.2024.GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI 

 

 Prvi nastavak 11. Radne sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je predsjedavajući 

Elvedin Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici je prilikom otvaranja prisustvovalo 25 zastupnica i zastupnika. Izostanak sa ove 

sjednice pravdali su zastupnica Vedrana Vikić Musić i Faruk Selmanović. Kašnjenje je najavila 

zastupnica Admela Hodžić. 

 Sjednici nisu prisustvovali zastupnici: Sebija Izetbegović i Ilijaz Pilav. 

 

U skladu s naprijed navedenim, prisustvo zastupnika Prvom nastavku Desete radne 

sjednice je bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Kalem Adi 

3. Kapidžić Faruk 

4. Viteškić Smiljana 

5. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Memić Arijana 

5. Okerić Elvedin 

6. Pobrić Rusmir 

7. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čičić Davor 

3. Kapo Belma 

4. Pekić Jelena 

5. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Klarić Sanela 

4. Melank Miomirka 
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STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gavrankapetanović-Smailbegović Fatima 

3. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Vujović Vedrana 

3. Zuhrić Albin 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA/INICIJATIVA “ZA NOVE GENERACIJE” 

1. Marjanović Damir 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Gaković Elza 

2. Hodžić Admela 

3. Lemezan Redžo 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da 

odaju počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od 

agresije na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutne u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

       Predsjedavajući je podsjetio zastupnike da su na prethodnom zasjedanju obrađene prve tri 

tačke, te da ovo zasjedanje počinje realizacijom tačke četiri Dnevnog reda. 

 

Realizacija tačke četiri. 

AD-4. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IZMJENE I DOPUNE 

FINANSIJSKOG PLANA JAVNE USTANOVE „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA 

SARAJEVO“ SARAJEVO ZA 2023. GODINU SA PRIJEDLOGOM ODLUKE O IZVRŠENJU 

IZMJENA I DOPUNA FINANSIJSKOG PLANA JAVNE USTANOVE „SLUŽBA ZA 

ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ SARAJEVO ZA 2023. GODINU 

 

Premijer Nihad Uk je povukao četvrtu tačku s dnevnog reda, obzirom da je u 

međuvremenu usvojen Finansijski plan Službe za zapošljavanje Kantona Sarajevo za 

2024.godinu. 

 

Realizacija tačke pet. 

AD- 5.  

IZVJEŠTAJI O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JAVNIH USTANOVA IZ 

OBLASTI ZDRAVSTVA ZA 2022. GODINU: 
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a) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za hitnu medicinsku 

pomoć Kantona Sarajevo Prim. dr. Silva Rizvanbegović za 2022. godinu; 

b) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za medicinu rada 

Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

c) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za zdravstvenu zaštitu 

zaposlenika Ministarstva unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

d) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za bolesti ovisnosti 

Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

e) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za zdravstvenu zaštitu 

žena i materinstva Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

f) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za javno zdravstvo 

Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

g) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Psihijatrijska bolnica Kantona 

Sarajevo za 2022. godinu; 

h) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove „Apoteke Sarajevo“ za 2022. 

godinu; 

i) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Kliničkog centra Univerziteta u Sarajevu za 

2022. godinu; 

j) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Kantona Sarajevo Zavod za 

zaštitu zdravlja studenata Univerziteta u Sarajevu za 2022. godinu; 

k) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Dom zdravlja Kantona Sarajevo 

za 2022. godinu; 

l) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za sportsku medicinu 

Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

m) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javna ustanova Opća bolnica „Prim. dr. 

Abdulah Nakaš“ za 2022. godinu. 

 

 Predsjedavajući je napomenuo zastupnike da je Kolegij zauzeo stav da se mogu objediniti 

diskusije po ovim podtačkama, te je pozvao predstavnike institucija da podnesu uvodna izlaganja. 

 Uvodna izlaganja u ime Predlagača podnijeli su: Jasna Huseinbegović-Musić, (v.d. 

direktorica JU Zavod za hitnu medicinsku pomoć KS), Rasema Okić (JU Zavod za bolesti 

ovisnosti KS), Anes Talović (direktor JU Zavoda za zdravstvenu zaštitu uposlenika MUP-a), 

Vanesa Dujso Radaslić (v.d. direktorica JU Zavod za zaštitu žena i materinstva KS), Alma Bungur 

(direktorica JU Zavod za javno zdravstvo KS), Inga Lokmić-Pekić (direktor JU Psihijatrijska 

bolnica),  Zenaida Hasić (direktor JU Apoteke Sarajevo), Senada Hodžić (pomoćnik direktora JU 

Zavod za medicinu rada), Alen Pilav (v.d. direktor JU KCUS), Jasmin Bungur (Zavoda za 

zdravstvenu zaštitu studenata), Abel Baltić (direktor JU DZ KS), Adnan Hadžimuratović (direktor 

Zavoda za sportsku medicinu) i prof.dr. Mirza Bišćević (predstavnik JU Opća bolnica "Prim.dr. 

Abdulah Nakaš"). 

 Predsjedavanje sjednicom je u međuvremenu preuzeo dopredsjedavajući Vibor Handžić. 

 Pitanja za predlagače su imali zastupnici: Fatima Gavrankaptenović-Smailbegović, Jasmin 

Šaljić, Jelena Pekić, Marijela Hašimbegović, Belma Kapo, Vedrana Vujović, Mersiha 

Mehmedagić, Kristina Petrović, Samir Avdić, Redžo Lemezan, Elza Gaković, Muamer Bandić, 

Smiljana Viteškić, Danijela Kristić, Faruk Kapidžić, Miomirka Melank i Davor Čičić. 

  Dopredsjedavajući je predložio, a zastupnici podržali da se održi pauza za ručak u 

trajanju od 75 minuta, kako bi predstavnici predlagača mogli da pripreme odgovore na 

postavljena pitanja. 
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NASTAVAK NAKON PAUZE 

 U nastavku nakon pauze dopredsjedavajući je dao riječ predstavnicima predlagača da 

ponude odgovore zastupnicima, što su učinili, kako slijedi: Rasema Okić, Jasna Huseinbegović-

Musić, Vesna Dujso Radaslić, Alma Bungur, Zenaida Hasić, Alen Pilav, Jasmin Bungur, Abel 

Baltić, Samira Hajdarević, te ministar zdravstva, Enis Hasanović. 

 Dopredsjedavajuća Jelena Pekić, koja je u međuvremenu preuzela predsjedavanje 

sjednicom, otvorila je diskusiju u kojoj su učestvovali sljedeći zastupnici: Marijela Hašimbegović, 

Muamer Bandić, Vedrana Vujović, Faruk Kapidžić, Samir Avdić i Redžo Lemezan.   

U međusobnom repliciranju učestvovali su zastupnici: Belma Kapo – Muamer Bandić, 

Haris Zahiragić – Belma Kapo, Mersiha Mehmedagić – Faruk Kapidžić, Davor Čičić – Faruk 

Kapidžić, Haris Zahiragić – Davor Čičić.  

  Ispravku krivog navoda je imala zastupnica Belma Kapo.  

Poslovničku intervenciju su imali zastupnici: Belma Kapo, Jelena Pekić, Miomirka 

Melank, Haris Zahiragić i Mahir Dević.  

 

 U toku diskusija, predsjedavajući je obavijestio zastupnike da je u konsultaciji s 

predsjednicima klubova zastupnika odlučeno da se zasjedanje prekine. 

 

Broj: 01-04-46384/23 

13.02.2024.godine 

SARAJEVO 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

   Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 
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ZAPISNIK 

O RADU DRGOG NASTAVKA 11. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA 

SARAJEVO ODRŽANE 16.02.2024.GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI 

 

 Drugi nastavak 11. Radne sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je predsjedavajući 

Elvedin Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici su prilikom otvaranja prisustvovale 23 zastupnice i zastupnika dok su se ostali 

priključili u nastavku. Izostanak sa ove sjednice pravdali su zastupnici Faruk Selmanović i Arijana 

Memić. Sjednici nisu prisustvovali zastupnici: Haris Zahiragić, Ilijaz Pilav i Damir Marjanović. 

 

U skladu s naprijed navedenim, prisustvo zastupnika Drugom nastavku 11. Radne sjednice 

je bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Izetbegović Sebija 

3. Kalem Adi 

4. Kapidžić Faruk 

5. Viteškić Smiljana 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Okerić Elvedin 

5. Pobrić Rusmir 

6. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čičić Davor 

3. Kapo Belma 

4. Pekić Jelena 

5. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

5. Bešlija Vildana 

6. Handžić Vibor 

7. Klarić Sanela 

8. Melank Miomirka 

 

STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gavrankapetanović-Smailbegović Fatima 

3. Šaljić Jasmin 
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DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Vujović Vedrana 

3. Zuhrić Albin 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Gaković Elza 

2. Hodžić Admela 

3. Lemezan Redžo 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da 

odaju počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od 

agresije na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutne u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

       Predsjedavajući je podsjetio zastupnike da su na prethodnom zasjedanju koje je održano 

13.02.2024 godine, otvorili petu tačku dnevnog reda, završili uvodna izlaganja, postavljanje 

pitanje i davanja odgovora od strane predlagača. Zasjedanje je prekinuto u toku diskusija tako da 

se ovaj nastavak otvara s narednim prijavljenim diskutantom. 

 

U diskusijama koje su potom uslijedile učestvovali su sljedeći zastupnici: Belma Kapo, 

Smiljana Viteškić,  Jelena Pekić, Fatima Gavrankapetanović – Smailbegović, Jasmin Šaljić, 

Mahir Dević, Sebija Izetbegović, Marijela Hašimbegović, Vedrana Vujović, Faruk Kapidžić i 

Muamer Bandić.   

 

U međusobnim replikama učestvovali su sljedeći zastupnici: Mahir Dević – Belma Kapo, 

Muamer Bandić – Belma Kapo,  Mersiha Mehmedagić – Jelena Pekić, Belma Kapo, Mahir Dević 

– Mersiha Mehemdagić,  Redžo Lemezan – Mahir Dević, Muamer Bandić – Redžo Lemezan, 

Belma Kapo – Sebija Izetbegović.   

Ispravku krivog navoda imala je zastupnica: Belma Kapo.   

Poslovničke intervencije imali su zastupnici: Jelena Pekić i Faruk Kapidžić.  

Nakon zaključivanja diskusija, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne 

pojedinačno za svaki izvještaj. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila  Izvještaj o radu i financijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za hitnu 

medicinsku pomoć  Kantona Sarajevo Prim. dr. Silva Rizvanbegović za 2022. godinu ( s 19 

glasova “za”, 5 glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila  Izvještaj o radu i financijskom poslovanju u Javnoj ustanovi Zavod za 

medicinu rada Kantona Sarajevo za 2022. godinu ( s 19 glasova “za”, 5 glasova „protiv“ i 3 

glasa „suzdržan“). 
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Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Skupština nije usvojila  

Izvještaj o radu i financijskom poslovanju u Javnoj ustanovi Zavod za zdravstvenu zaštitu 

zaposlenika Ministarstva unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo za 2022.godinu ( s 3 glasa 

“za”, 6 glasova „protiv“ i 20 glasova „suzdržan“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila  Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove je Zavod za bolesti 

ovisnosti Kantona Sarajevo za 2022 godinu ( s 21 glas “za”, 5 glasova „protiv“ i 3 glasa 

„suzdržan“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o radu i financijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za 

zdravstvenu zaštitu žena i materinstva Kantona Sarajevo za 2022.godinu ( s 20 glasova “za”, 5 

glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Skupština nije usvojila  

Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za javno zdravstvo Kantona 

Sarajevo za 2022. godinu ( s 1 glas “za”, 6 glasova „protiv“ i 21 glas „suzdržan“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila  Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Psihijatrijska 

bolnica Kantona Sarajevo za 2022. godinu ( s 20 glasova “za”, 5 glasova „protiv“ i 3 glasa 

„suzdržan“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila  Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove „Apoteke Sarajevo“ 

za 2022. godinu ( s 20 glasova “za”, 9 glasova „protiv“ i bez glasova „suzdržan“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Skupština nije usvojila  

Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Kliničkog centra Univerziteta u Sarajevu za 2022. 

godinu ( s 6 glasova “za”, 11 glasova „protiv“ i 12 glasova „suzdržan“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Skupština nije usvojila  

Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Kantona Sarajevo Zavod za zaštitu 

zdravlja studenata Univerziteta u Sarajevu za 2022. godinu ( s 2 glasa “za”, 5 glasova „protiv“ 

i 22 glasa „suzdržan“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Skupština nije usvojila  

Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Dom zdravlja Kantona Sarajevo za 

2022. godinu ( s 1 glas “za”, 8 glasova „protiv“ i 18 glasova „suzdržan“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Skupština nije usvojila  

Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Zavod za sportsku medicinu Kantona 

Sarajevo za 2022. godinu ( s 1 glas “za”, 3 glasa „protiv“ i 22 glasa „suzdržan“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila  Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javna ustanova Opća bolnica 

„Prim. dr. Abdulah Nakaš“ za 2022. godinu ( s 22 glasa “za”, 5 glasova „protiv“ i 3 glasa 

„suzdržan“). 

 

Predsjedavajući je potom predložio pauzu za ručak u trajanju od 75 minuta, što su 

zastupnici podržali većinom glasova ( s 24 glasa „za“ i 1 glasom „protiv“). 

 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
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Realizacija tačke šest. 

AD-6. 

IZVJEŠTAJ O RADU FINANCIJSKOM POSLOVANJU ZAVODA ZDRAVSTVENOG 

OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 2022. GODINU 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodna izlaganja u ime Predlagača je 

podnio direktor ZZO KS, Muamer Kosovac. 

Pitanja za predlagača su postavili zastupnici: Mahir Dević, Fatima Gavrankapetanović – 

Smailbegović, Vedrana Vujović, Marijela Hašimbegović, Admela Hodžić, Jasmin Šaljić, na koja 

im je direktor Muamer Kosovac odmah ponudio odgovore. 

U diskusiji koja je potom uslijedila, učestvovali su zastupnici: Mahir Dević, Marijela 

Hašimbegović, Miomirka Melank, Fatima Smailbegović Gavrankapetanović i Elza Gaković.  

U međusobnim repliciranjima učestvovali su zastupnici: Belma Kapo, Vibor Handžić, 

Mersiha Mehmedagić, Fatima Gavrankapetanović Smailbegović – Mahir Dević, Belma Kapo – 

Marijela Hašimbegović. 

Nakon što su iscrpljenje sve diskusije predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o 

predloženom Izvještaju. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila  Izvještaj o radu i financijskom poslovanju Zavoda zdravstvenog osiguranja 

Kantona Sarajevo za 2022. godinu ( s 21 glas “za”, 3 glasa „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“). 

  

Potom je, na zahtjev Kluba SDA, predsjedavajući dao polusatovnu pauzu. 

NASTAVAK NAKON PAUZE 

 

U nastavku nakon pauze prešlo se na realizaciju tačke sedam dnevnog reda. 

 

AD-7.  

IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KANTONALNIH JAVNIH KOMUNALNIH PREDUZEĆA ZA 

2022.GODINU: 

a) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “Vodovod i 

kanalizacija” d.o.o. Sarajevo za 2022. godinu; 

b) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “POKOP” d.o.o. 

Sarajevo za 2022. godinu; 

c) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “SARAJEVOGAS” 

d.o.o. Sarajevo za 2022. godinu; 

d) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “RAD” d.o.o. Sarajevo 

za 2022. godinu; 

e) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “PARK” d.o.o. 

Sarajevo za 2022. godinu; 

f) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “Tržnice-pijace” d.o.o. 

Sarajevo za 2022. godinu; 

g) Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća “Toplane-Sarajevo” 

d.o.o. Sarajevo za 2022. godinu. 
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Predsjedavajući je pozvao predstavnike kantonalnih javnih komunalnih preduzeća da 

podnesu uvodna izlaganja, sljedećim redom: Rusmir Salić (direktor KJKP ViK Sarajevo), Samir 

Kurtanović (direktor KJKP Pokop), Ermin Efović (izvršni direktor KJKP Sarajevo-gas), Nijaz 

Selamović (v.d. direktor KJKP RAD), Adis Bešlić (direktor KJKP "Park" d.o.o. Sarajevo), Jasmin 

Terović (direktor KJKP Tržnice-pijace), Sejfo Ušanović (direktor KJKP Toplane Sarajevo). 

Predsjedavanje sjednicom nakratko je preuzela dopredsjedavajuća Jelena Pekić. 

  Pitanja za predstavnike KJKP imali su zastupnici: Mahir Dević, Muamer Bandić, Belma 

Kapo, Faruk Kapidžić, Vedrana Vujović, Marijela Hašimbegović, Jasmin Šaljić, Elza Gaković, 

Smiljana Viteškić, Elvis Vreto, Vedrana Vikić Musić, Mersiha Mehmedagić, Samir Avdić, Admela 

Hodžić, Jelena Pekić i Davor Čičić. 

 Poslovničke intervencije imali su zastupnici: Mahir Dević, Faruk Kapidžić, Belma Kapo, 

Miomirka Melank i Samir Avdić.  

 Nakon postavljanja pitanja predsjedavajući Okerić je pozvao predstavnike klubova 

zastupnika da se dogovore oko eventualne pauze i nastavka sjednice. Potom je obavijestio 

zastupnike da prekida sjednicu obzirom da direktorima treba više vremena da pripreme odgovore 

na veliki broj postavljenih pitanja, a i da zastupnici traže pauze. 

 

Broj: 01-04-46384/23 

16.02.2023.godine 

SARAJEVO 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

   Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 
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ZAPISNIK 

O RADU TREĆEG NASTAVKA 11. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA 

SARAJEVO ODRŽANE 20.02.2024.GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI 

 

 Treći nastavak 11. Radne sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je predsjedavajući 

Elvedin Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici su prilikom otvaranja prisustvovale 23 zastupnice i zastupnika, ostali su se 

priključili naknadno. Izostanak sa sjednice opravdala je zastupnica Vedrana Vikić Musić. 

 Sjednici nisu prisustvovali zastupnici: Mahir Dević, Damir Marjanović i Ilijaz Pilav. 

 

U skladu s naprijed navedenim, prisustvo zastupnika Prvom nastavku Desete radne 

sjednice je bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Izetbegović Sebija 

2. Kalem Adi 

3. Kapidžić Faruk 

4. Selmanović Faruk 

5. Viteškić Smiljana 

6. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Memić Arijana 

5. Okerić Elvedin 

6. Pobrić Rusmir 

7. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čičić Davor 

3. Kapo Belma 

4. Pekić Jelena 

5. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Klarić Sanela 

4. Melank Miomirka 
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STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gavrankapetanović-Smailbegović Fatima 

3. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Vujović Vedrana 

3. Zuhrić Albin 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Gaković Elza 

2. Hodžić Admela 

3. Lemezan Redžo 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutne u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

      Predsjedavajući je podsjetio zastupnike da je na prethodnom zasjedanju u toku realizacije 

tačke sedam dnevnog reda, ista otvorena, završena uvodna izlaganja predlagača i postavljanja 

pitanja, tako da ovaj nastavak počinje davanjem odgovora od strane predlagača 

 

AD-7. 

Izvještaj o poslovanju Kantonalnih javnih komunalnih preduzeća za 2022. godinu  

Predsjedavajući je dao riječ predstavnicima KJKP, kako slijedi: Rusmir Salić (direktor 

KJKP ViK Sarajevo), Samir Kurtanović (direktor KJKP Pokop), Ermin Efović (izvršni direktor 

KJKP Sarajevo-gas), Nijaz Selamović (v.d. direktor KJKP RAD), Adis Bešlić (direktor KJKP 

"Park" d.o.o. Sarajevo), Jasmin Terović (direktor KJKP Tržnice-pijace), Sejfo Ušanović (direktor 

KJKP Toplane Sarajevo. 

Na traženje zastupnika, predsjedavajući je predložio pauzu za ručak u trajanju od 75 

minuta, što su zastupnici jednoglasno podržali (s 21 glas „za“). 

U nastavku nakon pauze predsjedavajući je otvorio diskusije u kojima su učestvovali  

zastupnici: Belma Kapo, Marijela Hašimbegović, Vedrana Vujović, Faruk Selmanović, Haris 

Zahiragić, Jasmin Šaljić, Faruk Kapidžić, Elza Gaković, Samir Avdić, Admela Hodžić, Adi Kalem, 

Muamer Bandić, Mersiha Mehmedagić, Davor Čičić, Elvedin Okerić, Vildana Bešlija i Sanela 

Klarić.  

U međusobnom repliciranju učestvovali su zastupnici: Redžo Lemezan – Jasmin Šaljić, 

Marijela Hašimbegović – Redžo Lemezan, Haris Zahiragić, Faruk Kapidžić – Samir Avdić, 
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Muamer Bandić – Elvedin Okerić,  Marijela Hašimbegović – Elvedin Okerić, Jasmin Šaljić, 

Elvedin Okerić, Elvedin Okerić – Vedrana Vujović, Muamer Bandić – Vildana Bešlija.  

 

  Ispravku krivog navoda imala je zastupnica: Marijela Hašimbegović.   

 

Poslovničku intervenciju iskoristio je zastupnik Muamer Bandić. 

  

Pošto je iscrpljena diskusija, predsjedavajući je istu zaključio i zamolio zastupnike da 

pristupe izjašnjavanju o predloženim izvještajima kantonalnih javnih komunalnih preduzeća.   

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća Vodovod i 

kanalizacija doo u Sarajevo za 2022. godinu ( s 19 glasova „za“, 3 glasa „protiv“ i bez glasova 

„suzdržan“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog poduzeća Pokop doo 

Sarajevo za 2022. godinu ( s 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog poduzeća Sarajevo gas 

doo Sarajevo za 2022.godinu ( s 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 3 glasa „suzdržan“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća RAD doo 

Sarajevo za 2022. godinu ( s 19 glasova „za“, 1 glas „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog preduzeća Park doo  

Sarajevo za 2022. godinu ( s 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog poduzeća Tržnice- 

pijace doo Sarajevo za 2022. godinu ( s 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 1 glas 

„suzdržan“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalnog javnog komunalnog poduzeća Toplane 

Sarajevo, doo Sarajevo za 2022. godinu ( s 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 2 glasa 

„suzdržan“). 

 

Realizacija tačke osam dnevnog reda. 

 

AD-8. 

IZVJEŠTAJ O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU JAVNIH USTANOVA IZ 

OBLASTI KULTURE ZA 2022. GODINU: 

a)  Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Narodno pozorište Sarajevo 

za 2022. godinu; 

b) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Sarajevski ratni teatar - 

SARTR za 2022. godinu; 
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c) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Sarajevska filharmonija za 

2022. godinu; 

d) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javneustanove MES – Međunarodni teatarski 

festival – Scena MESS za 2022. godinu; 

e) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Pozorište mladih Sarajevo za 

2022. godinu; 

f) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Kamerni teatar 55, Sarajevo 

za 2022. godinu; 

g) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Collegium artisticum, 

Sarajevo za 2022. godinu; 

h) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Bosanski kulturni centar 

Kantona Sarajevo za 2022. godinu; 

i) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Historijski arhiv Sarajevo za 

2022. godinu; 

j) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Biblioteka Sarajeva za 2022. 

godinu; 

k) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Muzej “Alija Izetbegović”, 

Sarajevo za 2022. godinu; 

l) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Kantonalni zavod za zaštitu 

kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa, Sarajevo za 2022. godinu; 

m) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Muzej Sarajeva za 2022. 

godinu. 

 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu.   

U ime Predlagača, uvodna izlaganja su podnijeli predstavnici javnih ustanova iz oblasti 

kulture, kako slijedi: Vedrana Božinović (umjetnička direktorica Drame NPS), Maja Burazerović 

(direktorica JU SARTR), Vedran Tuce (direktor JU Sarajevska filharmonije), Nihad 

Kreševljaković (direktor JU MESS), Ismir Fazlić (direktor JU Pozorište mladih Sarajevo), 

Elvedin Poturak (direktor JU Collegium artisticum), Ismeta Džigal-Berkovac (direktorica JU 

Historijski arhiv Sarajevo), Merima Lendo (direktorica JU Biblioteke Sarajevo), Šejla Cakić 

Rizvanović (v.d. direktora JU Muzej Alija Izetbegović), Boris Trapara (direktor JU Zavod za 

zaštitu kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa KS), te na kraju ministar kulture i sporta, 

Kenan Magoda. 

 Pitanja za predstavnike Javnih ustanova iz oblasti kulture imao je zastupnik Samir Avdić, a 

odgovore su mu ponudili: Ismeta Džigal-Berkovac (direktorica JU Historijski arhiv Sarajevo), 

Vedrana Božinović (umjetnička direktorica Drame NPS) i Boris Trapara (direktor JU Zavod za 

zaštitu kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa KS). 

U diskusiji koja je potom uslijedila učestvovali su zastupnici: Marijela Hašimbegović, i 

Muamer Bandić. 

 

 Po zaključivanju diskusija, predsjedavajući je obavijestio zastupnike da zbog zahtjeva 

Kluba Naše stranke za pauzu, sjednica se prekida i nastavlja naredni dan s početkom u 09,00 sati. 
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Broj: 01-04-46384/23 

20.02.2024.godine 

SARAJEVO 

 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

   Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 
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ZAPISNIK 

O RADU ČETVRTOG NASTAVKA 11. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA 

SARAJEVO ODRŽANE 21.02.2024.GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI 

 

 Četvrti nastavak 11. Radne sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je 

predsjedavajući Elvedin Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici su prilikom otvaranja prisustvovale 24 zastupnice i zastupnika dok su se ostali 

priključili u nastavku. Izostanak sa sjednice su pravdali zastupnici: Vedrana Vikić Musić.  

Sjednici nisu prisustvovali zastupnici: Mahir Dević, Faruk Selmanović, Adi Kalem, Sebija 

Izetbegović, Ilijaz Pilav i Damir Marjanović.  

 

U skladu s naprijed iznesenim, prisustvo zastupnika Četvrtom nastavku 11. Radne sjednice 

je bilo sljedeće: 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Kapidžić Faruk 

2. Viteškić Smiljana  

3. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Memić Arijana 

5. Okerić Elvedin 

6. Pobrić Rusmir 

7. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čičić Davor 

3. Kapo Belma 

4. Pekić Jelena 

5. Petrović Kristina 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Handžić Vibor 

2. Klarić Sanela 

3. Melank Miomirka 

 

STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gavrankapetanović – Smailbegović Fatima 

3. Šaljić Jasmin 
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DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Vujović Vedrana 

3. Zuhrić Albin 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Gaković Elza 

2. Hodžić Admela 

3. Lemezan Redžo 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutne u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

 

      Predsjedavajući je podsjetio zastupnike da su na prethodnom zasjedanju, koje je održano dana 

20.02.2024 godine, zaključili raspravu na tačci dnevnog reda Izvještaj o radu i financijskom 

poslovanju javnih ustanova iz oblasti kulture za 2022. godinu, te sada preostaje da se izjasne o 

istima. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština  

jednoglasno usvojila Izvještaj o radu i financijskom poslovanju Javne ustanove Narodno 

pozorište. Sarajevo za 2022 godinu ( s 25 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu i financijskom poslovanju Javne ustanove Sarajevski ratni teatar 

SARTR za 2022. godinu ( s 25 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu financijskom poslovanju Javne ustanove Sarajevska filharmonija za 

2022.godinu ( s 25 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu i financijskom poslovanju Javne ustanove MESS- Međunarodni 

teatarski festival - Scena MESS za 2022. godinu ( s 25 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Pozorište mladih Sarajevo za 

2022. godinu ( s 25 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu i financijskom poslovanju Javne ustanove Kamerni teatar 55 Sarajevo 

za 2022.godinu ( s 25 glasova „za“). 
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Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Collegium artisticum 

Sarajevo za 2022. godinu ( s 25 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Bosanski kulturni centar 

Kantona Sarajevo za 2022.godinu ( s 25 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Historijski arhiv Sarajevo za 

2022.godinu ( s 25 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Biblioteka Sarajevo za 2022. 

godinu ( s 25 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Muzej Alija Izetbegović, 

Sarajevo za 2022.godinu ( s 25 glasova „za“). 

  

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Kantonalni zavod za zaštitu 

kulturno- istorijskog i prirodnog naslijeđa, Sarajevo za 2022.godinu ( s 25 glasova „za“). 

  

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Skupština nije usvojila 

Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove Muzej Sarajeva za 2022.godinu ( uz 

7 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 18 „suzdržanih“ glasova). 

 

Potom se prešlo na realizaciju tačke devet. 

AD- 9. 

IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU KANTONALNIH JAVNIH USTANOVA IZ OBLASTI 

SOCIJALE ZA 2022.GODINU: 

a) Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Odgojni centar Kantona Sarajevo“ za 

2022. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) 

sa prilozima; 

b) Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Gerontološki centar“ za 2022. godinu 

(Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) sa prilozima; 

c) Izvještaj o poslovanju Javne ustanove Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo za 

2022. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) 

sa prilozima; 

d) Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Porodično savjetovalište“ za 2022. 

godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) sa 

prilozima; 

e) Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove „Dom za socijalno zdravstveno 

zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba“ za 2022. godinu (Izvještaj o radu sa 

Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) sa prilozima; 
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f) Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Dom za djecu bez roditeljskog staranja 

za 2022. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. 

godinu) sa prilozima; 

g) Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju Javne ustanove „Služba za zapošljavanje 

Kantona Sarajevo“ Sarajevo za 2022. godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o 

finansijskom poslovanju za 2022. godinu) sa prilozima; 

h) Izvještaj o poslovanju Javne ustanove „Kantonalni centar za socijalni rad“ za 2022. 

godinu (Izvještaj o radu sa Izvještajem o finansijskom poslovanju za 2022. godinu) sa 

prilozima 

  Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Predsjedavajući je zamolio 

predstavnike javnih ustanova da podnose koncizne uvodne napomene, jer ima dosta uvodničara.

  

U ime Predlagača obratili su se sljedeći uvodničari: Midhat Kerla (direktor KJU Odgojni 

centar), Mirza Musa (direktor JU Gerontološki centar), Adis Hadžić (v.d. direktor JU Terapijska 

zajednica Kampus KS), Jasmin Herenda (predstavnik KJU Porodično savjetovalište), Hazim 

Durmišević (direktor KJU Dom za socijalno zdravstveno, zbrinjavanje osoba s invaliditetom i 

drugih osoba), Samira Puzo (v.d. direktorica JU Dom za djecu bez roditeljskog staranja), Tamara 

Jakupović (vd direktorica JU Služba za zapošljavanje KS) i Mahir Delić (direktor Kantonalni 

centar za socijalni rad). 

 Dopredsjedavajuća Jelena Pekić je u međuvremenu preuzela vođenje sjednice, te je 

otvorila mogućnost za postavljanje pitanja.  

Pitanja za predlagača su imali zastupnici: Belma Kapo, Jasmin Šaljić, Elza Gaković, 

Arijana Memić, Marijela Hašimbegović, Admela Hodžić, Samir Avdić, Vildana Bešlija, Muamer 

Bandić, Miomirka Melank, Jelena Pekić, Smiljana Viteškić, Vibor Handžić. 

 Odgovore su ima ponudili predstavnici ustanova istim redoslijedom kako su i podnosili 

uvodne napomene, a na kraju se obratila i resorna ministrica, Enda Pavić Pečenković. 

  Na zahtjev Kluba Demokratske fronte za pauzu, dopredsjedavajuća Jelena Pekić je 

predložila pauzu za ručak u trajanju od 75 minuta, što su zastupnici jednoglasno podržali ( s 18 

glasova „za“). 

U nastavku nakon pauze dopredsjedavajuća Jelena Pekić je otvorila diskusiju u kojoj su 

učestvovali sljedeći zastupnici: Marijela Hašimbegović, Arijana Memić, Elza Gaković, Redžo 

Lemezan, Jelena Pekić, Vildana Bešlija, Belma Kapo, Muamer Bandić, Jasmin Šaljić, Mersiha 

Mehmedagić i Davor Čičić. 

  U međusobnom repliciranju su učestvovali zastupnici: Belma Kapo, Jelena Pekić – 

Muamer Bandić.  

 Obzirom da nije bilo više prijavljenih diskutanata, predsjedavajući Okerić je zaključio 

diskusije i pozvao zastupnike da pristupe izjašnjavanju o izvještajima. 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Odgojni centar Kantona Sarajevo za 

2022. godinu ( s 23 glasa „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Gerontološki centar za 2022. godinu 

( s 23 glasa „za“). 
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Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Terapijska zajednica - Kampus 

Kantona Sarajevo za 2022.godinu ( s 23 glasa „za“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Porodično savjetovalište za 2022. 

godinu  ( s 23 glasa „za“). 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Dom za socijalno zdravstveno 

zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba za 2022 godinu ( s 20 glasova „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Dom za djecu bez roditeljskog 

staranja ( s 23 glasa „za“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Služba za zapošljavanje 

Kantona Sarajevo za 2022 godinu ( s 21 glas „za“ i 2 glasa „suzdražn“). 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Skupština nije usvojila 

Izvještaj o poslovanju Kantonalne javne ustanove Kantonalni centar za socijalni rad za 2022 

godinu  ( s 6 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 14 glasova „suzdržan“). 

 

Zatim se prešlo na realizaciju tačke deset. 

AD-10. 

IZVJEŠTAJA O RADU PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO ZA 2022.GODINU 

 

Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje u ime Predlagača je 

podnio Samir Termiz, v.d. pravobranilac Pravobranilaštva KS. 

 

 Pitanje za pravobranioca je imala zastupnica Marijela Hašimbegović, na koje je odmah 

ponuđen odgovor. 

 

 Obzirom da nije bilo prijavljenih zastupnika za diskusiju, predsjedavajući je istu zaključio 

i zamolio zastupnice i zastupnike da pristupe izjašnjavanju. 

 

 Nakon osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o radu Pravobranilaštva Kantona Sarajevo za 2022.godinu ( s 18 

glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke jedanaest. 

AD-11. 

IZVJEŠTAJA O RADU KANTONALNOG ZAVODA ZA PRUŽANJE BESPLATNE 

PRAVNE POMOĆI ZA 2022.GODINU 
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Predsjedavajući je konstatovao da su zastupnici dobili Izvještaj uz poziv za sjednicu, te da 

zastupnici smatraju da nije potrebno uvodno izlaganje Predlagača. Nije bilo prijavljenih za 

postavljanje pitanje ili diskusiju, te se odmah prešlo na izjašnjavanje. 

 

 Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština jednoglasno 

usvojila Izvještaj o radu Kantonalnog zavoda za pružanje besplatne pravne pomoći za 2022 

godinu ( s 20 glasova „za“). 

 

Realizacija tačke dvanaest. 

AD- 12.  

IZVJEŠTAJ O RADU NEZAVISNOG ODBORA U 2022. GODINI: 

a) Izvještaj o radu Nezavisnog odbora za period mart – septembar 2022. godine; 

b) Izvještaj o radu Nezavisnog odbora za period juli-decembar 2022. godine. 

 Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje je podnio 

predsjedavajući Nezavisnog odbora Skupštine Kantona Sarajevo, Adis Šečić. 

Pitanja za Predlagača su imali zastupnici: Jasmin Šaljić i Vedrana Vujović, na koja im je 

predsjedavajući Nezavisnog odbora odmah ponudio odgovore. 

 U diskusiji, koja je  potom otvorena, učestvovali su zastupnici: Vedrana Vujović, Jasmin 

Šaljić i Marijela Hašimbegović. 

 Poslovničke intervencije su imali zastupnici: Elvedin Okerić i Jelena Pekić. 

 Po zaključivanju diskusija, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o 

izvještajima. 

  Nakon osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o radu Nezavisnog odbora za period mart-septembar 2022. godine ( s 

18 glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i bez glasova „suzdržan“). 

Nakon osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o radu Nezavisnog odbora za period juli- decembar 2022 godine (s 18 

glasova „za“, 2 glasa „protiv“ i bez glasova „suzdržan“). 

 

Realizacija tačke trinaest. 

 

AD-13. 

IZVJEŠTAJ O RADU ODBORA ZA ŽALBE JAVNOSTI ZA 2022 GODINU 

  

Predsjedavajući je konstatovao da su zastupnici dobili Izvještaj uz poziv za sjednicu, te da 

zastupnici smatraju da nije potrebno uvodno izlaganje Predlagača. Nije bilo prijavljenih za 

postavljanje pitanje ili diskusiju, te se odmah prešlo na izjašnjavanje. 

 

Nakon osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o radu Odbora za žalbe javnosti za 2022. godinu (s 18 glasova „za“, 2 

glasa „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“). 
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Realizacija tačke četrnaest 

 

AD-14. 

IZVJEŠTAJ POSLOVANJU JAVNOG PREDUZEĆA TELEVIZIJE KANTONA 

SARAJEVO D.O.O SARAJEVO ZA 2022. GODINU 

 

 Zastupnici su Izvještaj dobili uz poziv za sjednicu, a uvodno izlaganje u ime Predlagača je 

podnio direktor JP TVSA, Haris Dučić. 

  

Pitanja za direktora Dučića imali su zastupnici: Jasmin Šaljić, Marijela Hašimbegović, 

Vedrana Vujović i Davor Čičić, na koja im je odmah ponuđen odgovor. 

 

 Na zahtjev predsjedavajućeg Kluba SDP-a, Davora Čičića da se odobri kraća pauza, 

predsjedavajući Skupštine je odlučio da se zasjedanje prekine i nastavi u narednom periodu. 

 

 

Broj: 01-04-46384/23 

21.02.2024.godine 

SARAJEVO 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

   Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 
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ZAPISNIK 

O RADU PETOG NASTAVKA 11. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA 

SARAJEVO ODRŽANE 29.05.2024.GODINE SA POČETKOM RADA U 09,00 SATI 

 

 Peti nastavak 11. Radne sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je predsjedavajući 

Elvedin Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici je prilikom otvaranja prisustvovalo 24 zastupnica i zastupnika, dok su se ostali 

priključili u toku zasjedanja. Izostanak sa sjednice opravdali su zastupnici: Sanela Klarić i Ilijaz 

Pilav. Sjednici nisu prisustvovali zastupnici Adi Kalem, Jelena Pekić i Albin Zuhrić. 

 

U skladu s naprijed iznesenim, prisustvo zastupnika Petom nastavku 11. Radne sjednice je 

bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Izetbegović Sebija 

3. Kapidžić Faruk 

4. Selmanović Faruk 

5. Viteškić Smiljana  

6. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Okerić Elvedin 

5. Pobrić Rusmir 

6. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čičić Davor 

3. Kapo Belma 

4. Petrović Kristina 

5. Vikić Musić Vedrana 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Melank Miomirka 
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STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gavrankapetanović-Smailbegović Fatima 

3. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Vujović Vedrana 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA/INICIJATIVA “ZA NOVE GENERACIJE” 

1. Marjanović Damir 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Hodžić Admela 

2. Gaković Elza 

3. Lemezan Redžo 

4. Memić Arijana 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutnim u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

 

      Predsjedavajući je podsjetio zastupnike da je na prethodnom zasjedanju, koje je održano 

21.02.2024.godine, otvorena četrnaesta tačka dnevnog reda, završena su uvodna izlaganja, 

postavljena pitanja, davanje odgovora od strane direktora JP TVSA, tako da ovo zasjedanje 

počinje otvaranjem diskusija. 

 

AD-14. 

Izvještaj o poslovanju Javnog preduzeća Televizija Kantona Sarajevo d.o.o. Sarajevo za 

2022. godinu 

 

Na zahtjev predsjedavajućeg Kluba SDA, Mahira Devića, data je polusatna pauza odmah, 

prije otvaranja diskusija. 

 

 U nastavku nakon pauze, u otvorenoj diskusiji su učestvovali zastupnici: Vedrana Vujović, 

Faruk Selmanović, Redžo Lemezan, Marijela Hašimbegović, Vildana Bešlija, Jasmin Šaljić, 

Belma Kapo, Mahir Dević, Elvis Vreto, Haris Zahiragić, Elza Gaković, Samir Avdić, Rusmir 

Pobrić i  Muamer Bandić. 

 

 U međuvremenu, predsjedavanjem sjednicom, nakratko, je preuzela dopresjedavajuća 

Danijela Kristić. 
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 Replike su imali zastupnici: Vedrana Vujović, Marijela Hašimbegović – Vildana Bešlija, 

Marijela Hašimbegović. Redžo Lemezan – Jasmin Šaljić, Damir Marjanović – Haris Zahiragić, 

Vildana Bešlija – Mahir Dević, Samir Avdić – Mahir Dević, Vildana Bešlija – Mahir Dević, 

Mahir Dević – Mersiha Mehmedagić, Muamer Bandić – Vildana Bešlija, Fatima 

Gavrankapetanović – Smailbegović – Vildana Bešlija, Vibor Handžić – Mahir Dević, Haris 

Zahiragić – Vibor Handžić i Vildana Bešlija, Muamer Bandić – Vibor Handžić, Faruk Selmanović 

– Vildana Bešlija, Marijela Hašimbegović – Elvis Vreto,  Haris Zahiragić – Samir Avdić, 

Vedrana Vujović – Haris Zahiragić i Samir Avdić, Mahir Dević – Rusmir Pobrić i Miomirka 

Melank – Haris Zahiragić.  

 

Ispravke krivih navoda imali su zastupnici: Muamer Bandić, Redžo Lemezan, Haris 

Zahiragić, Mahir Dević, Damir Marjanović, Muamer Bandić, Vibor Handžić, Damir Marjanović,  

Fatima Gavrankapetanović – Smailbegović, Muamer Bandić,  Miomirka Melank, Mahir Dević, 

Haris Zahiragić,  Belma Kapo, Haris Zahiragić, Mahir Dević, Rusmir Pobrić, Miomirka Melank, 

Haris Zahiragić, Muamer Bandić i Vildana Bešlija 

 

 Poslovničku intervenciju su imali zastupnici: Mersiha Mehmedagić i Miomirka Melank.  

 

Dopredsjedavajuća Kristić je zaključila raspravu, te dala petominutnu pauzu kako bi se 

zastupnici spremili za izjašnjavanje. 

 

U nastavku nakon pauze, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o 

podnesenom Izvještaju. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Skupština nije usvojila 

Izvještaj o poslovanju javnog preduzeće Televizija Kantona Sarajevo, d.o.o. Sarajevo za 2022. 

godinu,  (s 7 glasova „za“,6 glasova „protiv“ i 7 glasova „suzdržan“). 

 

 

Predsjedavajući je nakon toga zaključio zasjedanje na Petom nastavku 11. Radne sjednice 

Skupštine Kantona Sarajevo. 

 

 

 

Broj: 01-04-46384/23 

29.05.2024.godine 

SARAJEVO 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

             S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

   Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 
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ZAPISNIK 

O RADU ŠESTOG NASTAVKA 11. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA 

SARAJEVO ODRŽANE 16.10.2024.GODINE SA POČETKOM RADA U 10,00 SATI 

 

 Šesti nastavak 11. Radne sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo otvorio je predsjedavajući 

Elvedin Okerić (u daljem tekstu predsjedavajući). 

 

Sjednici je prilikom otvaranja prisustvovala 21 zastupnica i zastupnik, dok su se ostali 

priključili u toku zasjedanja. Izostanak sa sjednice opravdali su zastupnici: Fatima 

Gavrankapetanović-Smailbegović, Damir Marjanović, Jelena Pekić i Ilijaz Pilav. Sjednici nije 

prisustvovao zastupnik Albin Zuhrić. 

 

U skladu s naprijed iznesenim, prisustvo zastupnika Šestom nastavku 11. Radne sjednice 

je bilo sljedeće: 

 

SDA - STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE  

1. Dević Mahir 

2. Izetbegović Sebija 

3. Kalem Adi 

4. Kapidžić Faruk 

5. Selmanović Faruk 

6. Viteškić Smiljana  

7. Zahiragić Haris 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA "NAROD I PRAVDA" 

1. Čampara Aljoša 

2. Kristić Danijela 

3. Mehmedagić Mersiha 

4. Okerić Elvedin 

5. Pobrić Rusmir 

6. Vreto Elvis 

 

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

1. Avdić Samir 

2. Čičić Davor 

3. Kapo Belma 

4. Petrović Kristina 

5. Vikić Musić Vedrana 

 

POLITIČKA ORGANIZACIJA GRAĐANA "NAŠA STRANKA" 

1. Bešlija Vildana 

2. Handžić Vibor 

3. Klarić Sanela 

4. Melank Miomirka 
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STRANKA ZA BOSNU I HERCEGOVINU 

1. Bandić Muamer 

2. Gavrankapetanović-Smailbegović Fatima 

3. Šaljić Jasmin 

 

DEMOKRATSKA FRONTA 

1. Hašimbegović Marijela 

2. Vujović Vedrana 

 

SAMOSTALNI ZASTUPNICI 

1. Hodžić Admela 

2. Gaković Elza 

3. Lemezan Redžo 

4. Memić Arijana 

 

Nakon intoniranja državne himne, predsjedavajući je pozvao zastupnice i zastupnike da odaju 

počast pripadnicima Armije R BiH i MUP-a R BiH koji su dali svoje živote u odbrani od agresije 

na Bosnu i Hercegovinu, svako na svoj način. 

 

Potom je uputio pozdrave zastupnicama i zastupnicima u Skupštini Kantona Sarajevo, 

članovima Vlade Kantona Sarajevo, svim prisutnim u sali, kao i predstavnicima medija koji prate 

rad sjednice. 

 

      Predsjedavajući je podsjetio zastupnike da su na prethodnim zasjedanjima obradili prvih 

četrnaest tačaka dnevnog reda, te da ovo zasjedanje počinje tačkom 15. Dnevnog reda. 

 

Realizacija tačke petnaest. 

AD-15. 

IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA PERIOD 01.01. DO 

31.12.2022.GODINE 

 Predsjedavajući je konstatovao da su zastupnici dobili materijal uz poziv za sjednicu, te 

dao riječ ministru finansija, Afanu Kalamujiću, da podnese uvodne napomene u ime Predlagača. 

 

 Pitanja za ministra su imali zastupnici: Marijela Hašimbegović, Vedrana Vujović i Mahir 

Dević, na koja im je ministar odmah odgovorio. 

 

  U diskusiji su učestvovali zastupnici: Mahir Dević, Davor Čičić, Marijela Hašimbegović, 

Vedrana Vujović, Faruk Selmanović, Faruk Kapidžić, Vildana Bešlija, Haris Zahiragić, Muamer 

Bandić, Arijana Memić, Samir Avdić – Muamer Bandić i Marijela Hašimbegović.  

 

U toku diskusija održana je pauza za ručak u trajanju od sat vremena, koju su zastupnici 

jednoglasno podržali (s 20 glasova „za“). 

 

 U međusobnom repliciranju učestvovali su zastupnici: Mahir Dević – Davor Čičić, 

Mersiha Mehmedagić – Faruk Selmanović, Haris Zahiragić – Elvedin Okerić,  Davor Čičić, 

Belma Kapo – Faruk Kapidžić, Mersiha Mehmedagić – Faruk Kapidžić, Haris Zahiragić – Belma 
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Kapo, Samir Avdić – Haris Zahiragić, Mahir Dević – Samir Avdić, Elvedin Okerić – Muamer 

Bandić, Davor Čičić – Muamer Bandić, Faruk Kapidžić – Elvedin Okerić, Samir Avdić – Muamer 

Bandić, Vildana Bešlija – Muamer Bandić, Mahir Dević – Haris Zahiragić. 

  

Poslovničku intervenciju su imali zastupnici: Belma Kapo, Elza Gaković, Belma Kapo i 

Mahir Dević.    

 

 Ispravku krivog navoda su koristili zastupnici: Elvedin Okerić, Vildana Bešlija, Mahir 

Dević, Davor Čičić, Vibor Handžić, Elvedin Okerić, Mersiha Mehmedagić, Haris Zahiragić, 

Mahir Dević, Belma Kapo, Vildana Bešlija, Mahir Dević, Miomirka Melank, Faruk Kapidžić, 

Mahir Dević,  Adi Kalem, Muamer Bandić i Elvedin Okerić.  

 

 Po zaključivanju diskusija predsjedavajući je dao pauzu od pola sata na zahtjev Kluba 

Naše stranke. 

 

Nakon pauze, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o ponuđenom Izvještaju. 

 

Na osnovu rezultata pojedinačnog glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština 

većinom glasova usvojila  Izvještaj o izvršenju Budžeta Kantona Sarajevo za period 01.01 do 

31.12.2022.godine (s 18 glasova „za“, 5 glasova „protiv“ i 1 „suzdržan“ glas). 

 

Realizacija tačke šesnaest. 

AD-16. 

IZVJEŠTAJ O PROVOĐENJU GENDER AKCIONOG PLANA KANTONA SARAJEVO ZA 

PERIOD OD 2019. DO 2022. GODINE, ZA PERIOD OD 01.01.2022. DO 31.12.2022. 

GODINE 

 Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje u ime Predlagača je 

podnio Nurija Hodžić, pomoćnik ministrice u Ministarstvu za rad, socijalnu politiku, raseljena 

lica i izbjeglice Kantona Sarajevo. 

 Pitanja za uvodničara su imali zastupnici: Marijela Hašimbegović, Jasmin Šaljić i Mahir 

Dević, na koja im je pomoćnik ministre, Nurija Hodžić, odmah ponudio odgovore. 

 Nije bilo prijavljenih zastupnika za diskusiju, te je predsjedavajući istu zaključio i pozvao 

zastupnike da se izjasne o ponuđenom Izvještaju. 

 Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom 

glasova usvojila Izvještaj o provođenju Gender akcionog plana Kantona Sarajevo za period od 

2019. do 2022. godine, za period od 01.01.2022 - 31.12 2022. godine, (s 20 glasova „za, bez 

glasova „protiv“ i 2 „suzdržana“ glasa). 

 

 Realizacija tačke sedamnaest. 

AD- 17. 

IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI PLANA POVRATKA U I IZ KANTONA SARAJEVO ZA 

PERIOD 01.01.-31.12.2022. GODINE, SA OSVRTOM NA PROBLEMATIKU 

OBEZBJEĐENJA ALTERNATIVNOG-PRIVREMENOG SMJEŠTAJA I PLAN POVRATKA 

U I IZ KANTONA SARAJEVO ZA 2023. GODINU 
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Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje u ime Predlagača je 

podnio Nurija Hodžić, pomoćnik ministrice u Ministarstvu za rad, socijalnu politiku, raseljena 

lica i izbjeglice Kantona Sarajevo. 

 Pitanja za uvodničara su imali sljedeći zastupnici: Muamer Bandić i Jasmin Šaljić, na koja 

im je odmah ponuđen odgovor. 

 U diskusiji su učestvovali zastupnici: Haris Zahiragić, Belma Kapo, Marijela 

Hašimbegović, Elza Gaković, Jasmin Šaljić, Rusmir Pobrić, Muamer Bandić, Haris Zahiragić, 

Faruk Selmanović, Elvis Vreto i Elvedin Okerić.  

 

U međusobnom repliciranju su učestvovali zastupnici: Samir Avdić – Haris Zahiragić, Haris 

Zahiragić – Belma Kapo, Mahir Dević – Belma Kapo, Samir Avdić – Mahir Dević, Haris 

Zahiragić – Samir Avdić,  Haris Zahiragić – Elvedin Okerić, Haris Zahiragić, Muamer Bandić – 

Elvis Vreto, Muamer Bandić i Haris Zahiragić – Elvedin Okerić.  

 

Poslovničku intervenciju su iskoristili zastupnici: Muamer Bandić, Mahir Dević i Davor 

Čičić.  

 

U međuvremenu, predsjednik Kluba SDP-a, Davor Čičić je tražio pauzu u trajanju od 15 

minuta, kako bi se diskusija smirila. 

 

Ispravku krivog navoda je imala zastupnica Miomirka Melank.  

 

Zaključivši diskusiju, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o ponuđenom 

Izvještaju. 

 

Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština većinom glasova 

usvojila Izvještaj o realizaciji plana povratka u i iz Kantona Sarajevo za period 01.01. do 

31.12.2022. godine, sa osvrtom na problematiku obezbjeđenja alternativnog privremenog 

smještaja i plan povratka u i iz Kantona Sarajevo za 2023. godinu, ( s 18 glasova „za“, 2 glasa 

„protiv“ i 4 „suzdržana“ glasa).  

 

 

Realizacija tačke osamnaest. 

AD-18. 

IZVJEŠTAJA O RADU KANTONALNE UPRAVE ZA INSPEKCIJSKE POSLOVE 

KANTONA SARAJEVO ZA 2022. GODINU  

 

 Zastupnici su materijal dobili uz poziv za sjednicu. Uvodno izlaganje je podnio direktor 

Kantonalne uprave za inspekcijske poslove KS, Adis Mešić. 

 

 Pitanja za uvodničara su imali zastupnici: Muamer Bandić, Marijela Hašimbegović, 

Vedrana Vujović, Faruk Selmanović, Haris Zahiragić, Samir Avdić, Sanela Klarić, Faruk 

Kapidžić, Jasmin Šaljić, Adi Kalem, na koja je direktor Mešić odmah ponudio odgovore. 

 

 U otvorenoj diskusiji su učestvovali zastupnici: Haris Zahiragić, Muamer Bandić, Samir 

Avdić, Sanela Klarić, Faruk Selmanović, Faruk Kapidžić i Marijela Hašimbegović.  

 

 U međusobnom repliciranju učestvovali su zastupnici: Elvedin Okerić – Haris Zahiragić, 

Samir Avdić – Faruk Kapidžić, Elvis Vreto – Faruk Kapidžić. 
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 Po zaključivanju diskusija, predsjedavajući je pozvao zastupnike da se izjasne o 

ponuđenom Izvještaju. 

 

 Na osnovu rezultata glasanja, predsjedavajući je konstatovao da Skupština nije usvojila  

Izvještaju o radu Kantonalne uprave za inspekcijske poslove Kantona Sarajevo za 2022. godinu, 

(s 1 glas „za“, 1 glas „protiv“ i 16 glasova „suzdržan“). 

 

  

 

Na kraju, predsjedavajući je konstatovao da su sve tačke dnevnog reda 11. Radne sjednice 

Skupštine Kantona Sarajevo iscrpljenje, te je zaključio rad na istoj, zahvalivši se zastupnicama i 

zastupnicima na konstruktivnom radu. 

 

 

 

Broj: 01-04-46384/23 

16.10.2024.godine 

SARAJEVO 

Zapisnik izradila:  

Lejla Kadrić 

 

              S E K R E T A R                                                 P R E D S J E D A V A J UĆI 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

               Aida Zeković                                                Elvedin Okerić 
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Sastavni dio ovog zapisnika su stenografske bilješke, audio snimak sjednice, koji se čuvaju u 

Službi za skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 


